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"İran Milli Günü Münasebeti 
İle Verilen Resepsiyonuna 
İlgi Büyüktü"

«Приём по случаю 
Национального дня Исламской 
Республики Иран вызвал 
большой интерес»  

“OSMANLIDA BİZİM, CUMHURİYETTE BİZİM’’

«И ВО ВРЕМЯ 
ОСМАНСКОЙ 
ИМПЕРИИ, 
И ВО ВРЕМЯ 
РЕСПУБЛИКИ» 

Hamd olsun ki, millet 
olarak tarihimizden 
utanacak ya da 
gocunacak herhangi bir 
yanımız yok... 

Слава Богу, что 
нашему народу нечего 
стыдиться перед 
историей... 

KEÇİÖREN’DE ŞANGAY 
İŞBİRLİĞİ ÖRGÜTÜ 
TARTIŞILDI
Şanghay İşbirliği ana temalı panel, 
Keçiören Belediye Başkanlığı ve Avrasya 
Ekonomik İlişkiler Platformunun 
ev Sahipliğin de Yunus Emre Kültür 
Merkezinde gerçekleşti.

В КЕЧИОРЕНЕ ПРОШЛО 
ОБСУЖДЕНИЕ ШОС 
В культурном центре имени «Юнуса 
Эмре» прошло заседание, посвящённое 
ШОС и  организованное Платформой 
евразийских экономических связей и 
администрацией муниципалитета 
района Кечиорен. 

Başkent Platformu Genel Başkanı ve aynı zaman 
da Kırgızistan- Türkiye Fahri Konsolosu Dr. 
Mustafa Kurt ve Platform Yönetim Kurulu, çevre 
ve şehircilik Bakan Yardımcısı Mehmet Ceylan’ı 
makamın da ziyaret etti.
Председатель Столичной Платформы и 
Почётный консул Кыргызстана в Турции Д-р 
Мустафа Курт совершил визит к Заместителю 
Министра по охране окружающей среды и 
градостроительству Мехмету Джейлану. 

TERÖRLE MÜCADELEYE 
KÖRFEZ’DEN TAM DESTEK
Cumhurbaşkanı Erdoğan›ın Bahreyn, Suudi Arabistan ve Katar›ı 
kapsayan Körfez ülkeleri turundan siyasi işbirliği kararı çıktı. 

ПОДДЕРЖКА ПЕРСИДСКОГО ЗАЛИВА В 
БОРЬБЕ С ТЕРРОРИЗМОМ
По завершении тура по  Бахрейну, Саудовской Аравии и Персидскому 
заливу Президент Эрдоган издал указ и сотрудничестве.

Türkiye ve İran arasındaki ilişkilerin, yüzyıllardır 
süregelen ortak geçmişin sunduğu tecrübe ve köklü 
devlet geleneğine dayandığını belirten Elvan, «İki 
ülke arasındaki diyaloğun içeriği, alışılagelmiş 
ilişkilerin çok daha ilerisindedir.

Министр развития Лютфи Эльван  отметил, 
что развитие диалога и сотрудничества 
между двумя странами, также предоставляет 
отличную возможность для совместного 
решения проблем в регионе. 

Müslüman Kuruluşlar 
Trump’un Yardımını 
Reddetti
Müslüman eğitim kuruluşları 
Trump’ın “İslam karşıtı politika 
ve söylemleri” nedeniyle, 
“aşırılıkla mücadele” amacıyla 
verilen devlet yardımını geri 
çevirdi.

Мусульманские 
организации 
отказались от 
помощи Трампа 
Мусульманские 
образовательные организации 
отказались от гос.помощи, 
оказанной в целях «борьбы с 
экстремизмом» по причине 
«антиисламских» высказываний 
и политики Трампа. 

Başbakan Binali Yıldırım: 
Kıbrıs’ta güvenlik ve 
garantilikler Türkiye için 
vazgeçilmezdir.
Başbakan Yıldırım, Kıbrıs’ta devam eden 
barış görüşmeleri ile ilgili olarak, “Güvenlik ve 
garantilikler konusu, Türkiye için vazgeçilmez 
hususlardır” dedi.

Премьер-министр Йылдырым: «Безопасность 
и гарантии для Кипра важны для Турции»
«Безопасность и гарантии для Кипра важны для 
Турции»- заявил премьер-министр Бинали Йылдырым.

Azerbaycan’da 2017 yılı “İslami 
Dayanışma Yılı” ilan edildi.
Azerbaycan Cumhurbaşkanı Aliyev, “İslam dünyasını birleştirmeye 
çalışacağız. İslam dünyası için en büyük tehlike de İslam dünyasından 
geliyor. Bizi bölmek isteyenler, aramıza nifak tohumları saçmak 
isteyenler hedeflerine ulaşmamalıdır” açıklaması yaptı.

2017 год в Азербайджане объявлен 
«Годом исламской солидарности».
Президент Азербайджана Ильхам Алиев: «Мы приложим 
усилия для объединения мусульманского мира. Самая 
большая опасность для мусульманского мира кроется в нём 
самом же.  Те, кто хочет разделить нас и посеять раздор 
между нами, не должны достигнуть своих целей». 

Rusya Devlet Başkanı 
Vladimir Putin Türk 
Akımı doğalgaz boru hattı 
projesine ilişkin anlaşmayı 
onayladı.

Президент России 
Владимир Путин 
ратифицировал соглашение 
с Турцией по газопроводу 
«Турецкий поток».
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Sivil İnisiyatif – ANKARA- Resep-
siyona Türkiye Cumhuriyeti Kalkın-

ma Bakanı Lütfi Elvan, Saadet Partisi 
Genel Başkanı Temel Karamollaoğlu, 
AK Parti Ankara Milletvekili ve TBMM 
Adalet Komisyonu Başkanı Ahmet İyi-
maya, AK Parti Tokat Milletvekili ve 
Milli Savunma Komisyonu Başkanı Yu-
suf Beyazıt, Kırgızistan- Türkiye Fahri 
Konsolosu Dr. Mustafa Kurt, Demokrat 
Parti Genel Başkanı Gültekin Uysal, Bü-
yük Birlik Partisi Genel Başkanı Musta-
fa  Destici ve çok sayıda yerli ve yabancı 
davetli katıldı. 

Kalkınma Bakanı Lütfi Elvan,  İran›ın 
milli günü dolayısıyla düzenlenen re-
sepsiyonda, «Ülkelerimiz arasındaki 
derin bağların önümüzdeki dönemde de 
halklarımızın ortak çıkarları temelinde 
her alanda gelişeceğine olan inancım 
tamdır.» dedi.

Büyükelçi Fard, «İran’ın Ankara Büyü-
kelçiliği ve Türkiye’de bulunan konso-
losluklarıyla iki ülke cumhurbaşkanının 
belirttiği yol doğrultusunda en iyi şe-
kilde çalışmaya ve çabalamaya gayret 
ediyoruz.» dedi.

Fard, 15 Temmuz başarısız darbe gi-
rişimine de değinerek, «Türk halkını 
demokrasi ve kendi özgürlükleri doğrul-

tusunda verdikleri mücadele ve çabalar-
dan dolayı tebrik ederiz.” diye konuştu.

«İki ülke arasındaki diyaloğun içeriği, 
alışılagelmiş ilişkilerin çok daha ilerisin-
dedir»

Kalkınma Bakanı Elvan da iki ülke 
arasındaki diyalog ve işbirliğinin ilerle-
tilmesinin, bölgedeki sorunlu konulara 
ortak çözümler getirilmesi bakımından 
da önemli fırsatlar sunduğunu kaydetti.

Türkiye ve İran arasındaki ilişkilerin, 
yüzyıllardır süregelen ortak geçmişin 
sunduğu tecrübe ve köklü devlet gele-
neğine dayandığını belirten Elvan, «İki 
ülke arasındaki diyaloğun içeriği, alışı-
lagelmiş ilişkilerin çok daha ilerisinde-
dir.» şeklinde konuştu.

Elvan, «Ülkelerimiz arasındaki derin 
bağların, önümüzdeki dönemde de 
halklarımızın ortak çıkarları temelinde 
her alanda gelişeceğine olan inancım 
tamdır. Dost ve komşu İran’ın Milli 
Günü›nü en içten duygularımla kutlu-
yorum.» dedi.

Resepsiyon, yapılan konuşmaların ar-
dından, İranlı öğrencilerin verdiği kon-
serle sona erdi.

‘’İran Milli Günü Münasebeti İle Verilen 
Resepsiyonuna İlgi Büyüktü’’ 
İran›ın Ankara Büyükelçisi Muhammed İbrahim Taherian Fard, ülkesinin millî gün 
dolayısıyla elçilik konutunda resepsiyon düzenlendi. 
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Гражданская инициатива  – 
АНКАРА- В приёме приняли 

участие: Министр развития Турции 
Лютфи Эльван, Председатель партии 
«Саадет» Темель Карамоллаоглу,  Де-
путат от «Партии справедливости 
из развития» от анкарского округа и 
Председатель комиссии по юридиче-
ским вопросам Великого народного 
собрания Турции Ахмет Ийимайа,   
Депутат от «Партии справедливости 
из развития» от округа Токат и Пред-
седатель комиссии по национальной 
обороне Юсуф Бейазыт,  Почётный 
консул Кыргызстана в Турции Д-р 
Мустафа Курт, Председатель «Партии 
демократов» Гюльтекин Уйсал, Пред-
седатель партии «Великое единство» 
Мустафа Дестиджи, а также большое 
количество местных и иностранных 
приглашённых. 

Министр развития Лютфи Эльван 
сказал следующее: «Я верю в то, что в 
будущем глубокие отношения между 
нашими странами будут развиваться 
во всех направлениях в контексте 
взаимной выгоды наших народов». 

Посол Исламской Республики Иран в 
Турции Мохаммед Ибрагим Тахерий-
ан Ферд: «Наше посольство в Анкаре 
и другие наши консульства в Турции 
прилагают все усилия для того, чтобы 
работать наилучшим образом в на-
правлении, заданном президентами 
наших стран». 

Также посол Ферд, говоря о неудач-
ной попытке переворота в Турции 15 
июля, добавил: «Мы хотели бы выра-
зить свои поздравления турецкому 
народу за усилия и борьбу во имя де-
мократии и своей свободы». 

«Диалог между двумя странами имеет 
большее развитие, чем привычные 
отношения». 

Министр развития Лютфи Эльван  
отметил, что развитие диалога и со-
трудничества между двумя странами, 
также предоставляет отличную воз-
можность для совместного решения 
проблем в регионе. 

Также министр напомнил о том, что 
давние отношения между Турцией 
и Ираном уходят корнями глубоко 
в историю, добавив: «Диалог между 
двумя странами имеет большее раз-
витие, чем привычные отношения». 

Министр Эльван также сказал сле-
дующее: «Я верю в то, что в будущем 
глубокие отношения между нашими 
странами будут развиваться во всех 
направлениях в контексте взаимной 
выгоды наших народов. От всей души 
поздравляю дружественный Иран с 
Национальным днём». 

Далее, после того, как гости произне-
сли свои поздравления, выступили 
иранские студенты со своей концер-
тной программой. 

«Приём по случаю Национального дня Исламской 
Республики Иран вызвал большой интерес»  
Посол Исламской Республики Иран в Турции Мохаммед Ибрагим Тахерийан Ферд организовал 
приём по случаю Национального дня Исламской Республики Иран в посольстве. 
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Uluslararası Sivil İnisiyatif Gazetesi,  
İngilizce-Türkçe yayın hayatına baş-
lamış şuan Rusça-Türkçe olarak yayın 
hayatına devam etmektedir.

Ayrıca, Türkiye üzerinden Rusça-Türkçe 
yayın yapan tek gazete olma özelliğine 
sahiptir diyebiliriz..

Kamuoyu taktir edecektir ki; Hızlı geli-
şen ve değişen dünyamızda bireyin ve 
toplumların nasıl bir etkileşim içinde 
olduğu hepimizce malum. İletişim bi-
reysel anlamda insanları ayrı ayrı etki 
alanına aldığı gibi, evrensel manada da 
ülkeler arasında sosyal, siyasal ve eko-
nomik yeni etkileşimler ortaya çıkar-
maktadır. 

Küresel ve farklı kültür entegrasyonu 
içinde en önemli etkin araçlardan biride 
şüphesiz iletişimdir.  Öyle ki iletişim, 
bir “Toplum Mühendisliği” olarak, in-
sanlar ve ülkeler arasında toplumsal 
kitle iletişim aracı haline gelmiştir. 

İletişim toplumların adeta bel kemiği 
olmasına rağmen maalesef ülkemizdeki 
sivil toplum kuruluşları basında medya-
da yeteri kadar yer alamamaları dolaysı 
ile faydalı projelerini anlatamamasını 
büyük bir kayıp olarak görmekteyiz.  

Bizler Uluslararası Sivil İnisiyatif Ga-
zetesi olarak,  yetkililere önerimiz sivil 
toplum kuruluşlarına yeteri derecede 
gazete ve tv’ ler de yer vermeleri neti-
cesinde insanların daha çok bilgi sahibi 
olduğu gibi topluma da faydalı olacağı 
inancı içindeyiz.. 

Başkent platformu bünyesinden 
doğan, Uluslararası Sivil İnisiyatif 

Gazetesi,  dış ülkelerden sonra şimdi 
de Türkiye de il ve ilçelerde temsilcileri 
vasıtası ile yaygın hale getiriliyor..

Öncelikle siz değerli okurlarımızla ga-
zetemizin çıkış noktasından, şuan ki 
bulunduğu başarı basamaklarını sizlerle 
paylaşmak istiyoruz..

Başkent platformu,  2007 yılında Os-
manlı İmparatorluğunun vakıf anlayışı-
nı örnek alarak,  “İnsanı Yaşatki,  Devlet 
Yaşasın” anlayışına hizmet etmek için 
kurulmuş sivil bir inisiyatiftir.  

Gazetemiz, insanların ve toplumların 
sorunlarını, sivil toplum üzerinden tes-
pit edip, tespit edilen sorunları, ortak 
akıl üzerinden çözüm önerileri ile bir-
likte yetkili kurum kuruluş ve kamuoyu 
ile tarafsız paylaşmaktadır..

Gazetemiz, tüm sivil toplum kuru-
luşlarının adeta bir üst çatısı gibi, 
STK’ların çalışmalarını ve sosyal 
sorumluluk projelerini anlattıkları, 
tartıştıkları,  fikirlerini paylaştıkları, 
kendilerini ifade edebildikleri bir ileti-
şim aracı diyebiliriz.. 

Gazetemizin merkezinde insan var 
ve misyonumuz olan, ”İnsanı Yaşatki, 
Devlet Yaşasın” anlayışını kabul etmiş, 
1200 ’ü aşkın sivil toplum kuruluş tem-
silcisi ile gönül birliği içinde devlet-mil-
let menfaatine yurt içinde ve yurt dışın-
da lobi faaliyetlerini yürütmektedir…

Международная газета «Граждан-
ская инициатива», которая была 
создана на основе Столичной плат-
формы, теперь распространяется не 
только за границей, но и в различ-
ных провинциях и районах Турции 
благодаря представителям.

В первую очередь мы хотели бы поде-
литься с нашими дорогими читателя-
ми историей становления и развития 
нашей газеты. 
Столичная платформа была создана 
в 2007  году как гражданская инициа-
тива и  взяла за основу один из прин-
ципов Османской империи - «Хочешь 
процветания государства – создай 
условия для людей».   

Наша газета собирает проблемы лю-
дей и сообществ посредством работы 
с  НПО, после чего направляет их в 
соответствующие уполномоченные 
органы и делится с обществом, пред-
лагая пути решения, разработанные 
сообща.

Можно сказать, что газета объединя-
ет все НПО и является инструмен-
том, посредством которого они могут 
разъяснить и обсуждать свою работу 
и проекты по социальной ответствен-
ности, делиться своим мнением и са-
мовыражаться.

Работа газеты акцентирована на 
человека и выполнение миссии под 
лозунгом «Хочешь процветания госу-
дарства – создай условия для людей». 
Совместно  с более чем 1200 НПО 
газета продвигает свои принципы 
за рубежом и внутри Турции, рабо-
тая во благо страны и народа.

Международная газета «Граждан-
ская инициатива», выходит в двух 
форматах: на английском и турец-
ком языках, на русском и турецком 
языках. 

Газета является единственным изда-
нием в Турции, выходящим в русско 
– турецком формате.

Как известно, в современном дина-
мичном мире человек и общество 
находятся в тесном взаимодействии. 
Если на примере отдельных лично-
стей коммуникация влияет на каж-
дого по-отдельности, то в глобальном 
масштабе она способствует социаль-
ному, политическому и экономиче-
скому взаимодействию между страна-
ми. 

Несомненно, коммуникация важна 
в глобальной и межкультурной ин-
теграции. Коммуникация является 
«строителем общества» и обеспечива-
ет связь между людьми и странами. 

К сожалению, в турецких СМИ работа 
НПО не освещается должным обра-
зом, поэтому они не могут донести и 
разъяснить свои полезные проекты, 
что является большим упущением.   

Международная газета «Граждан-
ская инициатива» хотела бы до-
нести до уполномоченных лиц и 
органов свою рекомендацию  от-
носительно того, что работа НПО 
должна больше освещаться в медиа 
– пространстве; и это, несомнен-
но, будет способствовать большей 
информированности людей и при-
несёт свои плоды. 

Gazetemiz Türkiye de İl ve 
İlçelerde Temsilcileri Vasıtası İle 
Yaygın Hale Getiriliyor..

Благодаря представителям газета 
распространяется в различных 
провинциях и районах Турции
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Akdeniz’deki sığınmacı ölümlerinin 
sona ermesi ve Libya’daki sığınmacı-
ların yaşam koşullarının iyileştirilme-
si için AB liderlerini kararlı ve ortak 
adımlar atmaya davet eden açıklamada, 
Libya hükümetinin de ülkede bulunan 
ve yeni giriş yapan sığınmacılar konu-
sunda desteklenmesi gerektiğine dikkat 
çekildi.

Öte yandan IOM Sözcüsü Leonard Doy-
le, «Türkiye›nin sığınmacılara karşı ola-
ğanüstü yardımlarda bulunduğu konu-
sunda hiçbir tereddüdümüz yok.» dedi.

haklarına saygı göstermeye” çağıran 
Ebu Gayt, bu tür insanlık dışı uygula-
maların Suriye’de durumu daha da tra-
jik hale getireceği, toplum ve devletin 
parçalanmasına neden olacağını vurgu-
ladı.

Uluslararası Af Örgütü, iki gün önce 
yayımladığı raporda, Suriye’de Beşşar 
Esed rejiminin, iç savaşın başladığı 
2011’in eylül ayından 2015’in sonu-
na kadar, Şam’daki Saydnaya Askeri 
Cezaevi’nde, çoğunluğu sivil 5 bin ila 13 
bin arasında kişinin yargısız infaz edil-
diğini duyurmuştu.

и закон и уважать к права человека». По 
его словам, эти бесчеловечные действия 
только усугубят и без того трагическое 
положение в Сирии и станут причиной 
раскола общества и государства. 

В докладе «Amnesty International», опу-
бликованном два дня назад, рассказыва-
ется о практике режима Башара Асада 
массовых внесудебных казней от 5 до 13 
тысяч человек, большинство из которых 
гражданские, в военной тюрьме “Сайед-
ная” в Дамаске, начиная с сентября 2011 
года, когда началась гражданская война, 
и до конца 2015. 

ООН призвала лидеров стран ЕС 
предпринять конкретные и реши-

тельные шаги для улучшения условий 
проживания беженцев в Ливии и пре-
кращения смертей беженцев в Среди-
земном море, отметив при этом чрезвы-
чайную поддержку Турции беженцев.  

Управление Верховного комиссара ООН 
по делам беженцев  и Международная 
организация  ООН по миграции сделали 
сегодня совместное заявление относи-
тельно неофициального саммита ЕС, ко-
торый прошёл сегодня на Мальте.

ЕС ДОЛЖЕН ПРЕДПРИНЯТЬ БОЛЬ-
ШЕ ДЛЯ БЕЖЕНЦЕВ 

В заявлении подчёркивается, что и за 
пределами границ есть необходимость 
в сильном ЕС для того, чтобы защитить 
беженцев из Африки, которые направ-
ляются в Италию через Ливию и Египет 
по центральному средиземноморскому 
маршруту.  Также было сказано, что ЕС 
должен предпринять дополнительные 
правовые меры для того, чтобы остано-
вить контрабанду и обеспечить выжива-
ние мигрантов в море и на суше. 

В заявлении ООН призвала лидеров 
стран ЕС предпринять конкретные и 
решительные шаги для улучшения ус-
ловий проживания беженцев в Ливии и 
прекращения смертей беженцев в Сре-
диземном море.  Также было отмечено, 
что правительство Ливии также должно 
поддержать мигрантов, которые уже на-
ходятся в стране и прибыли недавно. 

С другой же стороны, Пресс-екре-
тарь Международной организа-
ции по миграции Леонард Дойл отметил: 
«У нас нет сомнений в том, что Турция 
оказывает чрезвычайно большую по-
мощь мигрантам». 

Birleşmiş Milletler (BM), Türkiye’nin 
sığınmacılara olağanüstü yardım-

larda bulunduğunu bildirerek, Akde-
niz’deki sığınmacı ölümlerinin sona er-
mesi ve Libya’daki sığınmacıların yaşam 
koşullarının iyileştirilmesi için Avrupa 
Birliği (AB) liderlerini kararlı ve ortak 
adımlar atmaya çağırdı.

BM Mülteciler Yüksek Komiserliği 
(BMMYK) ve BM Uluslararası Göç Ör-
gütü (IOM), dönem başkanı Malta’nın 
ev sahipliğinde bugün gerçekleştirilen 
Avrupa Birliği (AB) gayri resmi zirvesi 
dolayısıyla ortak açıklama yaptı.

AB SIĞINMACILAR İÇİN DAHA FAZ-
LA ÇABA SARFETMELİ

Açıklamada, merkezi Akdeniz rotası 
olarak bilinen Libya ve Mısır üzerinden 
İtalya’ya geçen Afrikalı sığınmacıların 
korunması için sınırları dışında da 
güçlü bir AB’ye ihtiyaç duyulduğu vur-
gulanarak, AB’nin, denizde ve karada 
sığınmacıların yaşama tutunması için 
daha fazla çaba sarf etmesi ve insan ka-
çakçılarına karşı ilave hukuki tedbirler 
alması gerektiğinin altı çizildi.

Arap Birliği Genel Sekreteri Ahmed 
Ebu Gayt, Suriye’de gizli bir hapis-

hanede binlerce kişinin infaz edilmesi-
ne tepki göstererek, “bu durumun kabul 
edilemez” olduğunu belirtti.

Ebu Gayt bugün yaptığı yazılı açıkla-
mada, “Konuyla ilgili raporda anlatılan 
iğrenç ve insanlık dışı uygulamalar 
kabul edilemez. Eğer raporda bahsi ge-
çen işkence ve infazlar doğru ise Suriye 
yönetiminin sert bir şekilde kınanması 
gerekir. Bunlar savaş suçu sayılır.” ifade-
lerini kullandı.

Suriye rejimini “adalet, kanun ve insan 

Генеральный секретарь Лиги арабских 
государств Ахмед Абуль Гейт, говоря 

о казни тысяч людей в тайных тюрьмах 
Сирии, отметил, что «эта ситуация не-
приемлема». 

Ахмед Абуль Гейт: «Указанные в соот-
ветствующем докладе бесчеловечные 
и ужасающие действия неприемлемы. 
Если данные  доклада о проведении пы-
ток соответствуют действительности, то 
сирийское правительство должно под-
вергнуться крайнему осуждению,  так 
как сами эти действия являются не чем 
иным, как военным преступлением». 

Абуль Гейт  призывает сирийское пра-
вительство «соблюдать справедливость 

BM’den AB’ye Sığınmacı Çağrısı
BM, AB liderlerini Akdeniz’deki sığınmacı ölümlerinin sona 
ermesi için kararlı ve ortak adımlar atmaya davet etti.

Призыв ООН к ЕС относительно беженцев
ООН призвала ЕС предпринять конкретные и совместные 
шаги для прекращения смертей беженцев в Средиземном море 

Arap Birliğinden Suriye’deki İnfazlara Tepki
Ebu Gayt, “Eğer raporda bahsi geçen işkence ve infazlar doğru ise Suriye yönetiminin sert bir şekilde kınanması gerekir. 
Bunlar savaş suçu sayılır.” dedi.

Реакция Лиги арабских государств на казни в Сирии 
Генеральный секретарь Лиги Ахмед Абуль Гейт: «Если данные  доклада о проведении пыток 
соответствуют действительности, то сирийское правительство должно подвергнуться крайнему 
осуждению,  так как сами эти действия являются не чем иным, как военным преступлением». 
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Geçtiğimiz günlerde Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’a sunulan bir 

dosyada  Ahi Evran ocaklarını yok edildi-
ğine dair bir raporu sunulmuştu. 

Raporu Ankara ticaret odası 59. Ko-
mite üyesi aynı zamanda meclis üyesi 
olan Atillahan Kurt,  Feto ile mücadele 
kapsamında ki dosyanın içeriğini bil-
miyoruz ancak dosyanın ön kapağında 

В минувшие дни президенту Реджепу 
Тайипу Эрдогану был представлен до-
клад относительно «Братства ремеслен-
ников», основанного Ахи Эвраном. 

Доклад был представлен  членом 59-го 
комитета Торговой палаты Анкары и 
членом правительства Атиллаханом Кур-
том.  Содержание мер по борьбе с Терро-
ристической организацией Фетхуллаха 
Гюлена не известно.  Но, то, что на об-
ложке документа относительно этих мер 
было написано, что «Братство ремеслен-
ников» перестаёт своё существование, не 
может не привлечь внимание.

После того, как член 59-го комитета и 
член правительства Атиллахан Курт 
представил на рассмотрение президента 
пакет о защите «Братства ремесленни-
ков»,  Заместитель председателя группы 
«Партии справедливости и развития» 
Мустафа Элиташ передал на рассмотре-
ние Великого народного собрания Тур-
ции вопрос относительно «Братства ре-
месленников». Не известно, случайность 
ли это. Краткое содержание вопроса 
звучит следующим образом: 

Ahi Evran ocakları yok ediliyor yazması 
dikkatlerden kaçmamıştı..

59. Komite üyesi Atillahan Kurt un Ahi 
Evran ocaklarına sahip çıkılması için 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’a 
dosya taktim ettikten sonra AK Parti 
Grup Başkanvekili Mustafa Elitaş›ın 
TBMM ahilik hakkında teklif vermesi 
tesadüfümdür bilinmese de kısaca, teklif 
şöyle;

Ahilik sistemi teklifi TBMM›ye sunul-
du

Vergiye uyumlu mükelleflere vergi indi-
rimi, Esnaf Ahilik Sandığının kurulması, 
genel sağlık sigortası prim borçlarının 
yeniden yapılandırılması, kadın istihda-
mının desteklenmesi gibi düzenlemelerin 
de bulunduğu kanun teklifi TBMM Baş-
kanlığına sunuldu

AK Parti Grup Başkanvekili Mustafa 
Elitaş’ın hazırladığı, vergiye uyumlu mü-
kelleflere vergi indirimi, Esnaf Ahilik San-
dığının kurulması, genel sağlık sigortası 
prim borçlarının yeniden yapılandırılma-
sı, kadın istihdamının desteklenmesi gibi 
düzenlemelerin de bulunduğu kanun tek-
lifi TBMM Başkanlığına sunuldu.

На рассмотрение Великого народного 
собрания Турции был подан вопрос от-
носительно «Братства ремесленников»

На рассмотрение администрации Вели-
кого народного собрания Турции было 
подано предложение о законе, которые 
включает в себя следующие пункты: 
налоговые льготы с учётом положения 
налогоплательщика,  создание Фонда 
поддержки ремесленников,  пересчёт 
выплат страховых премий и обеспечение 
трудоустройства женщин. 

Предложение о рассмотрении закона, 
которые включает в себя следующие пун-
кты: налоговые льготы с учётом положе-
ния налогоплательщика,  создание Фонда 
поддержки ремесленников,  пересчёт 
выплат страховых премий и обеспечение 
трудоустройства женщин – было пода-
но администрации Великого народного 
собрания Турции. Предложение было 
разработано Заместителем председателя 
группы «Партии справедливости и раз-
вития» Мустафой Элиташем. 

Ahilik Sistemi Teklifi TBMM’ye Sunuldu
59. Komite üyesi aynı zamanda meclis üyesi olan Atillahan 
Kurt,“ Ahi Evran Ocakları Yok Ediliyor”

На рассмотрение Великого народного 
собрания Турции был подан вопрос 
относительно «Братства ремесленников» 
Член 59-го комитета и член правительства Атиллахан Курт: 
«Основанное Ахи Эвраном «Братство ремесленников»  перестаёт 
существовать». 

Projenin ilk detayları Aralık 2014’te 
ortaya çıktı. Bu tarihte Rusya Devlet 

Başkanı Vladimir Putin’in Ankara’da Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ı ziya-
reti sonrasında açıklanan projede inşaata 
2016’da başlanması öngörüldü.

RUS GAZI İÇİN YENİ HAT

Avrupa’ya doğalgazını Ukrayna üzerinden 
satan Rusya, bu ülke ile yaşadığı sorunlar 
ardından doğalgazını alternatif bir yolla 
taşımak istiyordu. Türk Akımı projesi bu 
nedenle gündeme geldi. Doğalgaz hattı, 
Rus gazını Karadeniz’in altından geçerek 
Türkiye topraklarına ve buradan da Yuna-
nistan üzerinden Avrupa’ya taşımayı öngö-
rüyordü.

HATTIN UZUNLUĞU KAÇ KİLOMETRE?

Her biri 15 milyar 750 milyon metreküp 
kapasiteli 4 hattan oluşacak Türk Akımı’nın 
910 kilometresi Karadeniz’in altından 
geçecek. Trakya’dan Türkiye topraklarına 
girecek hattın kara bölümündeki uzunluğu 
da 260 kilometre olacak.

Первые подробности проекта стали 
известны в декабре 2014 года.  Тог-

да, после визита Путина в Анкару было 
предусмотрено, что строительство на-
чнётся в 2016 году. 

НОВЫЙ ГАЗОПРОВОД РОССИЙ-
СКОГО ГАЗОВОГО ПОТОКА 

После возникновения проблем с Ук-
раиной, Россия начала искать альтер-
нативные пути поставки природного 
газа. По этой причине на повестке дня 
появился проект «Турецкий поток».  
Предусматривался проект строитель-
ства газопровода «Турецкий поток» по 
дну Черного моря в Турцию, а затем в 
Грецию и в Европу.  

НА СКОЛЬКО КИЛОМЕТРОВ ПРО-
ДЛИТСЯ ДЛИНА ГАЗОПРОВОДА? 

Газопровод «Турецкий поток» будет 
состоять из четырёх линий, мощ-
ность каждой из которых составит 
15 млрд 750 млн куб. м газа. По дну 
Черного моря будет проходить 910 км 
газопровода. На суше же газопровод 
будет проложен в Турцию через Тра-
кью, длина которого составит 260 км. 

HATTAN NE KADAR GAZ GİDECEK?

Boru hattının planlanan tahmini taşı-
ma kapasitesi yılda 63 milyar metreküp. 
Türkiye’nin bu projeden yılda yaklaşık 14 
milyar metreküp doğalgaz alması ve geriye 
kalan 49 milyar metreküp gazın Avrupa’ya 
ihraç edilmesi düşünülüyor.

Gazprom, Karadeniz’in altından geçecek 
hattın tamamını kendisi inşa edecek. Tür-
kiye topraklarından geçecek kısmın ortak-
laşa yapılması planlandı.

NE KADARA MAL OLACAK?

Türk Akımı’nın 19 milyar dolara mal olması 
bekleniyor.

MAYIS 2015: İNŞAAT BAŞLADI

İki ülke arasındaki anlaşmalar doğrultu-
sunda inşaat Mayıs 2015’te başladı. Gazp-
rom Başkanı Aleksey Miller, Türk Akımı 
doğalgaz boru hattı ile ilgili inşaat çalışma-
larının başladığını açıkladı.

КАОКОЙ ОБЪЁМ ГАЗА БУДЕТ ПРО-
ХОДИТЬ ЧЕРЕЗ ГАЗОПРОВОД? 

Мощность трубы предполагалась на 
уровне 63 млрд кубометров. Планиру-
ется, что Турция будет получать около 
14 млрд кубометров в рамках этого 
проекта, в оставшиеся 49 млрд кубоме-
тров  будет экспортироваться в Европу. 

Газпром самостоятельно построит всю 
ветку, которая будет проходить по дну 
Черного моря. Планируется, что часть, 
которая будет проходить на террито-
рии Турции, будет строиться совмест-
но. 

КАКОВА СТОИМОСТЬ? 

Ожидается, что стоимость проект 
«Турецкий поток» составит 19 млрд 
долларов. 

МАЙ 2015 ГОДА: СТРОИТЕЛЬСТВО 
НАЧАТО 

В рамках соглашения между двумя 
странами, строительство началось в 
мае 2015 года. Глава «Газпрома» Алек-
сей Миллер сообщил о том, что работы 
по строительству «Турецкого потока» 
начаты. 

Putin’den Türk Akım’ına Onay
Rusya Devlet Başkanı Vladimir Putin Türk Akımı doğalgaz boru hattı 
projesine ilişkin anlaşmayı onayladı.

Путин одобрил проект 
«Турецкий поток» 
Президент России Владимир 
Путин ратифицировал 
соглашение с Турцией по 
газопроводу «Турецкий 
поток».
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Avrupa Konseyi Parlamenterler Mec-
lisi (AKPM) Üyesi ve Azerbaycan 

Milletvekili Ganire Paşayeva, ülkesinin 
her zaman Türkiye’nin yanında olduğu-
nu söyledi.

Ganire Paşayeva, AA muhabirine yap-
tığı açıklamada, Azerbaycan - Türkiye 
ilişkileri ve bölgedeki gelişmeleri değer-
lendirdi.

15 Temmuz’daki darbe girişiminin he-
men ardından Azerbaycan Cumhurbaş-
kanı İlham Aliyev’in bir açıklama yaptı-
ğını hatırlatan Paşayeva, “O talihsiz ve 
korkunç gece Cumhurbaşkanımız Sayın 
Aliyev bu konuda net bir cevap vermiş-
ti. Cumhurbaşkanımız, ‘Türkiye’nin 
gücü bizim gücümüzdür. Türkiye güç-
lenirse Azerbaycan da güçlenir’ demiş-
ti. Ben de her zaman şunu söylerim; 
Türkiye’nin parmağına atılan taş bizim 
başımıza değer. Dolayısıyla ister içeride 
ister dışarıda kim Türkiye karşıtı bir 
bir harekette bulunursa bizi karşısında 
bulur.” dedi.

Bazı dış güçlerin zayıf ve yönetilir bir 
Türkiye istediklerini, bunu başarama-
dıkları için Türkiye’yi hedef aldıklarını 
dile getiren Paşayeva “Maalesef bugün-
lerde Türkiye’nin güçlenmesini isteme-
yen, Türkiye’yi zayıflatmaya çalışan bir 
takım dış güçler Türkiye’nin kalkınıp 
büyümesi yerine bölünüp parçalanması-
nı arzu ediyorlar. Avrupa ve Amerika’da 
bulunan bu dış güçlerin yüzde 90’ı 
Türkiye’nin güçlenmesini istemiyor. 
Çünkü yönetebildikleri bir Türkiye isti-
yorlar. Bunu başaramadıkları için şimdi 
bu güçler birlik olmuş hep beraber böl-
meye, parçalamaya çalışıyorlar.” ifadele-
rini kullandı.

Türk diasporasına seslenen Paşayeva, 
“Türk devletleri olarak dışarıdaki Türk 

toplumlarını yani Türk diasporasını 
da içine alan bir birlik oluşturmak zo-
rundayız. Eğer bir takım güçler hedefe 
Türkiye’yi koymuşsa biz dünyanın her 
tarafındaki Türk toplulukları olarak 
Türkiye’nin yanında durmak, Türkiye’yi 
desteklemek ve korumak zorundayız 
ve Türk birliğini bozmaya, parçalamaya 
çalışan bu güçlere gücümüzü göstermek 
zorundayız. Nasıl İstiklal Savaşı’nda 
Çanakkale’de birlik olduk ve bizi yene-
mediyseler, yine aynı ruhla birlik ola-
cağız ve yine yenemeyecekler” şeklinde 
konuştu.

“TÜRKİYE’NİN GÜCÜ İSLAM DÜNYA-
SININ DA GÜCÜ”

Paşayeva, dış güçlerin Türkiye’yi hedefe 
koyduğu bir dönemde İslam dünyası-
nın da tarafını belirlemesi gerektiğini 
vurgulayarak, “Şunu çok açık bir şekilde 
gittiğim her yerde söylüyorum. Türkiye 
bölünürse İslam dünyası da bölünür. 
Türkiye’nin gücü İslam dünyasının da 
gücüdür. İslam dünyasındaki ülkeler de 
artık bunu anlamak ve ona göre bu dış 
güçlere karşı durmak ve Türkiye’yi ko-
rumak zorundadır.” dedi. 

“TÜRKİYE-RUSYA İLİŞKİLERİ BÖLGE-
YE BARIŞ GETİRİR”

Türkiye-Rusya ilişkilerinin normalleş-
mesinin bölge için hayati öneme haiz 
olduğunu belirten Paşayeva, bu ortak-
lığın Suriye’ye barış getireceğini ko-
nusunda da umutlu olduğunu söyledi. 
Paşayeva, şöyle konuştu:

“Türkiye - Rusya ilişkilerinin yolunda 
gitmesi bölgenin yararınadır. İki ülke 
arasındaki gerginlik hem bölge için hem 
de her iki ülkenin çıkarları açısından da 
çok tehlikeli. Ayrıca Türkiye-Rusya iliş-
kilerinin yolunda gitmesi Kafkasya için 
de çok önemli. Özellikle Türkiye ile Rus-
ya ilişkilerinin yeniden normalleşmesi 
Suriye açısından oldukça önemli bir 
adım oldu. Çünkü iki ülke, Suriye’deki 
krizi çözmek için önemli karar vericiler. 
Biz biliyoruz ki Suriye’de çok sayıda 
oyuncu ve bu oyuncuların bu ülkede 
yapmak istedikleri projeler var ama 
umuyorum ki Türkiye- Rusya arasında-
ki bu normalleşme bir an önce Suriye’de 
barışın gelmesini sağlar.”

Депутат Милли Меджлиса (Парла-
мента) Азербайджана  и член деле-

гации Азербайджана в ПАСЕ Ганира Па-
шаева  сказала, что Азербайджан всегда 
будет  поддерживать Турцию. 

В своём интервью агентству «Анадолу» 
Ганира Пашаева рассказала о взаимо-
отношениях между Азербайджаном и 
Турцией. 

Пашаева напомнила о заявлении прези-
дента Азербайджана Ильхама Алиева, 
сделанное сразу после попытки пере-
ворота 15 июля, упомянув следующее: 
«Той несчастной и страшной ночью наш 
президент Ильхам Алиев дал ясный 
ответ, сказав, что сила Турции – это и 
наша сила, и что, если Турция станет 
сильнее, то и Азербайджан станет силь-
нее. Я тоже всегда говорила, что всякий, 
кто против Турции, что внутри  страны, 
что за её пределами, встретит на своём 
пути нас».

Помимо этого, Пашаева отметила, что 
некоторые внешние силы хотят видеть 
Турцию слабой и зависимой, и, что взя-
ли прицел на Турцию, потому что у них 
это не получается. Также Пашаева ска-
зала следующее: «К сожалению, сегод-
ня некоторые внешние силы, которые 
стараются ослабить Турцию, желают её 
раскола вместо развития и роста. 90% 
этих сил, которые находятся в Европе и 
Америке, не хотят, чтобы Турция стала 
сильнее, потому что хотят видеть её 
зависимой. Сегодня эти силы объедини-
лись в стремлении расколоть эту страну, 
потому что у них это не получается». 

Далее Пашаева обратилась к тюркской 
диаспоре со следующими словами: «Бу-
дучи тюркоязычными странами, мы 
должны создать союз, в который будут 
входить тюркские народы, т.е. тюркская 
диаспора. Если некие силы взяли под 
прицел Турцию, то мы, как тюркские на-
роды со всего мира, должны поддержи-
вать Турцию и оказывать ей содействие.  
Также необходимо показать нашу силу 
тем, кто хочет раскола единства тюрк-

ских народов.  Мы должны объединить-
ся точно так же, как во время битвы при 
Чанаккале в Войне за независимость, 
когда никто не смог поработить нас, и 
никому снова не удастся победить нас».  

«СИЛЬНАЯ ТУРЦИЯ – СИЛЬНЫЙ МУ-
СУЛЬМАНСКИЙ МИР» 

Пашаева подчеркнула, что мусульман-
ский мир тоже должен определиться, на 
чьей он стороне, когда некие внешние 
силы взяли под прицел Турцию, сказав 
следующее: «Я повторяю нижеследую-
щие слова везде, где нахожусь: раскол 
Турции означает и раскол мусульман-
ского мира, ведь сильная Турция – это 
сильный мусульманский мир. Мусуль-
манским странам пора уже это понять, 
исходя из этого, противостоять внеш-
ним силам и защищать Турцию». 

«НАЛАЖИВАНИЕ ОТНОШЕНИЙ 
МЕЖДУ ТУРЦИЕЙ И РОССИЕЙ 
ПОСЛУЖИТ РАСПРОСТРАНЕНИЮ 
МИРА В РЕГИОНЕ» 

Пашаева затронула тему нормализации 
отношений между Турцией и Россией, 
отметив, что это жизненно необходимо 
для региона.  Также она поделилась сво-
ими надеждами на то, что эта нормали-
зация привнесёт мир в Сирию и добави-
ла следующее: 

«Налаживание турецко – российских 
отношений скажется положительно на 
всём регионе. Напряжённость между 
двумя странами несёт в себе опасность, 
как для региона в целом, так и для них 
самих. Также нормализации отноше-
ний между Турцией и Россией  имеет 
большое значение и для Кавказа. Об-
новление вышеуказанных отношений 
стало важным шагом с точки зрения 
сирийского вопроса, потому что две эти 
страны являются ключевыми актёрами 
в решении кризиса в Сирии. Все мы зна-
ем, что многие хотят реализовать свои 
проекты в Сирии, но всё-таки надеемся, 
что нормализации отношений между 
Турцией и Россией  привнесёт мир в 
Сирию». 

Azeri vekil: Türkiye Karşıtları Karşılarında Bizi Bulur
AKPM Üyesi ve Azerbaycan Milletvekili Paşayeva, “İster içeride ister dışarıda kim Türkiye karşıtı bir 
harekette bulunursa bizi karşısında bulur.” dedi.

Азербайджанский депутат: 
«Всякий, кто против Турции, 
встретит на своём пути нас». 
Депутат Милли Меджлиса (Парламента) Азербайджана  
и член делегации Азербайджана в ПАСЕ Пашаева: «Всякий, 
кто против Турции, что внутри  страны, что за её 
пределами, встретит на своём пути нас». 
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Geçmişi olmayan milletlerin, geleceği 
olamaz... 

Biz köklü, derin bir milletiz. Genetik ya-
pımıza ve devlet hafızamıza baktığımızda 
sağlam ve derin olduğunu görürüz... 

Hamt olsun ki, millet olarak tarihimizden 
utanacak ya da gocunacak herhangi bir 
yanımız yok... 

Milletler tarihine baktığımızda, Türk 
milletinin tarihi altın harflerle yazılmış,  
köklü ve asil bir medeniyete sahip oldu-
ğunu görürüz... 

Yeni anayasa ve başkanlık sistemi tar-
tışmasının hızlandığı şu günlerde, eski 
Türkiye’de olduğu gibi, bazı gizli ellerin 
devreye girmesiyle birlikte, halkı yeni bir 
tartışma zeminine çekerek,  toplumu ku-
tuplaştırmak ve ayrıştırmak istediklerini, 
kör döğüşüne sevk etmek istediklerini ne 
yazık ki görüyoruz..

 ‘’NE YAZIK Kİ DİYORUZ, ÇÜNKÜ 
MİLLETİMİZE HER GÜN  YENİ BİR 
TUZAK KURULMAKTA’’

Son günlerde karanlık güçlerin düğmeye 
basması ile birlikte, birileri “Yaşasın 
Osmanlı” derken, birileri de” Yaşasın 
Cumhuriyet “diyerek, yeni bir kamplaşma 
sinyalini görüyoruz..

Gerçi bu oyunlar yıllardır, ülkemizde 
değişik versiyonlarla oynandı, Hepimiz 
bunu biliyoruz lakin eski Türkiye’de, sağcı 
solcu, alevi sunni, kürt türk, layik, anti 
layik, vs olduğu gibi bugünde karanlık 
güçler bu günde birilerini kullanarak  “Ya-
şasın Osmanlı”” Yaşasın Cumhuriyet “de-
dirterek, şanslarını deneyecekler elbette..

Necip milletimiz Karanlık uluslarara-
sı güçlerin, Türkiye içinde bir kısım 
işbirlikçi sözüm ona siyaset, sivil toplum, 
aydınlar,  özgür basın maskesi altında ki 
işbirlikçilerin bu süreçte meseleyi kaşıma-
ya devam edeceklerini de iyi bilmekte...

Şimdilerde ise yeni anayasa ve başkanlık 
sistemi tartışılırken karanlık çevrelerin 
yeni senaryosu ‘’Osmanlı gelsin, birileri 
de cumhuriyet elden gidiyor’’ gibi saçma 
sapan bir tartışma ile fitne ateşi yakılmak 
isteseler de necip milletimizin feraseti bu 
oyunu da elbette bozacak.

Başkent platformu ailesi olarak, 15 Tem-
muzdan aylar önce devletimize, cum-
hurbaşkanımıza ve kamu oyuna hitaben 
acil seferberlik ilan edilsin diye çağrıda 
bulunmuştuk.. 

Tespitlerimizin neticesi olarak ülkemiz-
de yaşananların basit bir terör sorunu 
veya sonucu olmadığını! Uluslararası 
güçlerin ittifak ederek, ülkemizi bölme, 
parçalama ve yok etme planlarının ta 
kendisi olduğunu… Bölgemizde hedef 
ülkenin Türkiye olduğunu…. Bu sebeple 
oyunun çok büyük olduğunu…… Yetki-
lerle ve kamuoyu ile defalarca paylaş-
mıştık..

Maalesef en sonunda 15 Temmuz akşa-
mı, emperyalist devletlerin gizli teşki-
latları ve onların ülke içinde tutunmuş 
hain maşaları, Türkiye Cumhuriyeti’nin 
bağımsızlığına ve bölünmez bütünlüğüne 
kast ettiler. 

Uluslararası güçler  iş birlikçileri vasıtası 
ile ,  tüm imkanlarını ortaya koyarak, 
Türkiye’nin Irak, Suriye olması için elle-
rinden geleni yaptılar ve kan döktüler..

Ama bu necip milletimiz, feraset ve cesa-
reti ile, şehitleriyle,  gazileri ile  top yekûn 
hain kalkışmaya dur dedi ve milli iradeye 
sahip çıktı.. 

15 Temmuz da başarılı olamayan,  darbe 
ile netice alamayan karanlık güçler, kal-
kışma ve terörden sonra yönetimi zayıf 
düşürmek için ekonomi silahını  dolayı-
sıyla döviz silahını  devreye sokarak, dev-
letimizi yani milletimizi terbiye etmeye 
kalkışmadılar mı?.

Maalesef, geçmişte olduğu gibi, bu gün-
de 7 düvel bir araya gelerek, devletimize 
dolayısı ile milletimize savaş açmış du-
rumdalar... Bu gün millet olarak yeni bir 
kurtuluş savaşı vermekteyiz... Bu sebeple 
seferberlik ilan edilsin demiştik...

MİLLET OLARAK ŞANLI TARİHİMİZE 
SAHİP ÇIKIYOR VE TARİH BİR BÜ-
TÜNDÜR  DİYORUZ ..... 

Başkent platformu ailesi her şeyi devlet-
ten yada iktidardan yöneticilerden bekle-
mek yerine taşın altına elini koyarak ata 
mirasımız olan Osmanlı imparatorluğu-
nun vakıf anlayışını örnek almış ve 2007 
yılında “İnsanı Yaşatki, Devlet Yaşasın” 
anlayışına hizmet etmek için kurulmuş 
sivil inisiyatiftir...

Devletin sahibi millettir diyerek, aynı za-
manda  genetik hafızamızın bizlere yük-
lemiş olduğu misyonla, 50-100- 200- 300 
yıllık bir siyasetle milletin yanında dev-
letçi bir anlayışla faaliyet yürütmektedir..

Bizler, politize olmuş günlük siyasetten 
uzak, tüm siyasi partilere eşit mesafede, 
bağımsız bir sivil anlayışla, gönüllülük 
esasına uygun, çocuklarımıza, torunları-
mıza bir miras bırakmanın erdemi bera-
berinde bu kutlu yolda gerçekler ışığında 
yürümeyi ibadet bildik. 

Başkent platformu; 10 yıl önce çıktığı 
bu kutlu yolda milli hafızaya dönmemiz 
gerektiğini her vesile ile söylemiş devletin 
sahibinin millet olduğunu, devletimizin 
ilelebet payidar olması için yöneticilerin  
“İnsanı Yaşatki, Devlet Yaşasın” anlayışı-
na sahip olmaları gerektiğini  hep savun-
muştur.. Çünkü biz diyoruz ve inanıyoruz 
ki devletin sahibi millettir..

SİVİL TOPLUM KURULUŞU OLARAK 
BİZLER, MİLLETİMİZİN YENİ BİR 
ANAYASAYA İHTİYACI OLDUĞUNU 
DÜŞÜNÜYORUZ..

Bu sebeple platform olarak sosyal sorum-
luluk bilinci ile sivil toplum kuruluş baş-
kanları ile salon toplantıları düzenleyerek 
bilgilendirme ve bilinçlendirme toplan-
tıları gerçekleştirdik ve sivil toplum tem-
silcilerimizin de görüş ve düşüncelerini 
alarak 2011-2012 tarihlerinde yaptığımız 
araştırmalar, anketler ışığında hukukçu-
larımızın hazırladığı taslak raporumuzu 
hazır hale getirdik.

Başkent platformunu olarak, taslak rapo-
rumuzu Ocak 2012 tarihinde yazılı olarak 
TBMM sunduk. TBMM başkanı Cemil 
Çiçek imzası ile 13 Ocak 2012 tarih, 

a.01.1.auk.0.00.00.130.02/41773 sayı) 
ile TBMM davet edildik.

TBMM’de görüş ve düşüncelerimizi sözlü 
olarak,  Ak parti, Chp, Mhp, Hdp, komis-
yon üyeleri nezaretinde sunum yaparak 
bir sorumluluğumuzu da yerine getirme-
nin huzurunu yaşadık. 

Milletimizin ihtiyacı olan yeni anayasa 80 
milyonun Türk milletinin ortak sözleş-
mesi olacak şekil de ele alınmalı ve toplu-
mun tüm katmanlarının görüş ve düşün-
celeri alındıktan sonra sandık neticesi ne 
olursa olsun toplumun tüm renklerine 
her daim saygı duyulmalı..

Unutmayalım ki, tarih bir bütündür. 
Osmanlıda bizim Cumhuriyette bizim. 
Aslında bu gün burada tartıştığımız rejim 
değişikliği değil, sistemden kaynaklı sı-
kıntıların giderilebilmesi için anayasanın 
bazı maddelerinin değişmesi, sistemin 
daha hızlı ve verimli çalışması ile ilgili, 
alakalı meselesidir...

Milletimiz geleceğini ilgilendiren bu 
önemli konuda millet kendi kararını san-
dıkta elbette verecektir. Sonuç ne çıkarsa 
çıksın toplum kutuplaşmadan ayrıştırıl-
madan sonuca hep birlikte saygı duyma-
lıyız.

Ayrıca bilinmelidir ki; başkanlık sistemi 
tartışmaları ilk kez gündeme gelmiyor. 
Geçmişte Alpaslan Türkeş, Necmettin 
Erbakan, Turgut Özal ve hatta Süleyman 
Demirel bu sistem lehinde görüşler be-
yan etmiş, bu konuda siyasi bir hafıza 
oluşmuştur. Özellikle uzun dönem baş-
bakanlık yaptıktan sonra cumhurbaş-
kanlığına çıkan siyasiler, yürütmenin tek 
elde toplanması gereğini fark ediyorlar. 
Zira ülke sorunlarının çözümü esnasında 
demokrasi içindeki uzun tartışmaların 
ülkeye zaman kaybettirdiği algısı 
güçleniyor. 

Yeni anayasa ve başkanlık sistemi inan-
dığımız ve misyonumuzun özeti olan, 
“İnsanı Yaşat Ki, Devlet Yaşasın” an-
layışıyla birlikte öncelikli olarak milli 
birlik ve bütünlüğümüzü korumalı 
devletin sahibi millettir anlayışı içinde 
beraberinde, bölgemizdeki ülkelere örnek 
yani model olmalı ve dünya barışına da 
katkı sağlamalı.. 

Özetle Sivil İnisiyatif olarak arzu ve ni-
yazımız odur ki; tüm siyasi partiler, sivil 
toplum kuruluşları, üniversiteler, hukuk-

çular, sanatçılar, iş dünyası, muhtarlar, 
yerel yönetimler, kadınlar, erkekler, genç-
ler, yani toplumun tüm katmanları bu 
sürece dahil olsun. Hep birlikte merkeze 
insanı koyalım ve toplumun hak ve hu-
kukunu koruyan milletle bütünleşen bir 
anayasa nasıl yapılırı konuşalım. Yeni bir 
güçlü Türkiye’yi hep birlikte beraber nasıl 
inşa ederizi tartışalım konuşalım  ama 
kavga etmeden..

EVET KAMPANYAMIZIN ADI....... 
OSMANLI’DA BİZİM, CUMHURİYET 
DE BİZİM.....

Binlerce yıllık tarihimizin son imparator-
luk halkası olan Osmanlının yönetim an-
layışına baktığımızda ecdadımızın mer-
keze insanı koyduğunu görürüz. Manevi 
ruh ve anlayışla “İnsanı Yaşatki, Devlet 
Yaşasın” çerçevesinde 624 sene dünyaya 
adaletle hükmettiğini hiç bir din dil renk 
ırk ayrımı yapmadan at üstünde adalet 
dağıttığını biliriz.

Yakın yüz yılda 7 düvel bir araya gelip 
Osmanlıyı yok etmek için neler yaptıkla-
rını da biliyoruz. Haçlılar, Osmanlı için 
işte her şey bitti tükendi, Osmanlı yıkıl-
dı dediğinde bile, bu necip millet kendi 
küllerinden cumhuriyeti var etmedi mi? 
“Yurtta barış, dünyada barış” diyerek 
dünyada emsali olmayan kahramanlıklar, 
destanlar yazmadılar mı?  Ve aziz mille-
timiz  destansı bir mücadeleyle, Osman-
lının küllerinden genç cumhuriyeti kur-
madı mı da bu gün Osmanlı cumhuriyet 
tartışması yapılıyor?.. 

TARİHİMİZDEN ALDIĞIMIZ IŞIK VE 
İLHAMLA….. 

Milli hafızamıza baktığımızda atalarımız, 
canları ve kanları pahasına “devlet ebet 
müddet” diyerek son noktayı koymuşlar-
dır......

Geçmişten günümüze kadar bu toprak-
ları bizlere vatan kılan, şehitlerimize 
Allah’tan rahmet, gazilerimize şifa diliyo-
ruz.

Manas destanı derki; bir obada birlik yok-
sa o oba halkı köle olmaya mahkûmdur.

Allah birliğimizi dirliğimizi daim etsin.

Başkent platformu olarak diyoruz ve ina-
nıyoruz ki; Mutlu bireylerden, Mutlu aile-
ler… Mutlu ailelerden, Mutlu toplumlar… 
Mutlu toplumlardan, Mutlu bir dünya 
oluşur…

“OSMANLIDA BİZİM, CUMHURİYETTE BİZİM’’
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которая будет защищать право и на-
род. Давайте все вместе обсудим, как 
общими усилиями построить новую 
сильную Турцию, но без ссор. 

ДА, НАША КАМПАНИЯ НАЗЫВА-
ЕТСЯ …«И ВО ВРЕМЯ ОСМАНСКОЙ 
ИМПЕРИИ, И ВО ВРЕМЯ РЕСПУБЛИ-
КИ…» 

В Османской империи главным прин-
ципом управления был лозунг «Хочешь 
процветания государства – создай усло-
вия для людей», который подразумевал 
человека во главе угла. Таким образом, на 
протяжении 624 лет  в это государстве не 
было разделения по конфессиональным 
или этническим признакам, торжество-
вала справедливость.  

Все знают, на что пошли мировые дер-
жавы в прошлом веке, чтобы разру-
шить Османскую империю.  Разве не 
возродился снова этот великий народ 
из пепла в виде Турецкой Республики, 
когда крестоносцы уже считали, что 
всё кончено? Разве не было совершено 
героических поступков пол лозунгом 
«Мир на родине – мир в мире», чему 
нет подобных в мире?  Разве не воз-
родился снова этот великий народ из 
пепла Османской империи в виде Ту-
рецкой Республики? 

ВДОХНОВЛЯЯСЬ НАШЕЙ ИСТО-
РИЕЙ... 

Если взглянуть на национальную па-
мять нашего народа, то можно заме-
тить, что наши предки очень правиль-
но заметили когда-то: «Государство 
должно существовать вечно». 

Мы просим у Всевышнего милости 
погибшим и желаем скорейшего выздо-
ровления раненым.

В эпосе «Манас» сказано, что если нет 
единства, то этот народ приговорён 
быть порабощённым.

Да прибудет с нами единство и сила. 

Мы верим в то, что счастливые люди 
будут создавать счастливые семьи, из 
счастливых семей  будет строиться 
счастливые общества, а из счастливого 
общества – счастливые государства. 
Счастливые государства же образуют 
счастливый мир.

В парламенте мы поделились сво-
им мнением перед членами Партии 
справедливости и развития, Народ-
но-республиканской партии, Партии 
националистического движения, Демо-
кратической партии народов и комис-
сии, тем самым исполнив свою ответ-
ственность. 

Новая конституция, в которой нужда-
ется народ, должна быть разработана 
как обще согласованное соглашение 80 
миллионного народа Турции и долж-
на учитывать интересы всех слоёв. И 
какими бы не были результаты голо-
сования, все слои общества должны 
уважаться. 

Не будем забывать, что история неде-
лима: и Османская империя, и Турец-
кая Республика – всё это наша история.  
На самом деле споры возникли не по 
поводу смены режима, а относительно 
того, что для устранение проблем в 
системе  и для её более продуктивной 
работы, нужно изменить некоторые 
статьи конституции. 

Конечно же, народ будет сам опреде-
лять своё будущее на голосовании. И 
какими бы не были результаты голо-
сования,  все должны уважать его, не 
делясь. 

Также стоит отметить, что споры во-
круг президентской системы возника-
ют не в первый раз. В прошлом Аль-
паслан Тюркеш, Неджметтин Эрбакан, 
Тургут Озал и даже Сулейман Деми-
рель высказывались за такую систему. 
В особенности политики, которые мно-
го лет проработали на посту премьер – 
министра, замечают, что власть должна 
быть сосредоточена в одних руках. Бес-
конечные споры, которые возникают 
при демократии, лишь отнимают время 
у страны. 

Новая конституция и президентская 
система, которые берут за основу 
принципы «Хочешь процветания го-
сударства – создай условия для людей» 
и «Государство принадлежит народу», 
должны сохранить национальное 
единство и стать примером для других 
стран региона. 

Вкратце, мы как представители гра-
жданской инициативы хотели бы, 
чтобы в этом процессе участвовали 
все слои общества. Давайте все вме-
сте поставим во главу угла человека и 
обсудим, как составить конституцию, 

Но наш благородный народ смог про-
тивостоять этому и защитить  наци-
ональную волю, проявив храбрость и 
пожертвовав жизнями. 

После того, как попытка переворота 15 
июля не удалась, были предприняты 
экономические меры и валютные опе-
рации для того, чтобы ослабить наше 
руководство. Пытались ли они таким 
образом проучить наше государство и 
народ? 

К сожалению, так же как и в прошлом, 
на сегодняшний день мировые держа-
вы объединились и объявили войну 
нашему государству, а значит и наро-
ду... Сегодня мы ведём новую освобо-
дительную войну... Поэтому мы хотели 
объявления мобилизации...

НАШ НАРОД ВСТАЛ НА ЗАЩИТУ 
СВОЕЙ ИСТОРИИ. ИСТОРИЯ НЕДЕ-
ЛИМА. 

Столичная платформа была создана в 
2007 – м году и  взяла за основу один 
из принципов Османской империи 
- «Хочешь процветания государст-
ва – создай условия для людей. Идея 
создания НПО во всём мире основана 
на идее создания фондов в Османской 
империи.  Сегодня же наша Столичная 
платформа старается возродить идею 
создания фондов как в Османской им-
перии и перенести этот опыт в работу 
современных НПО.

Мы выполняем миссию, заложенную в 
нашей генетической памяти. Мы всегда 
говорили, что государство принадлежит 
народу. В течение 50-100- 200- 300 лет 
политика работает во благо народа и на-
ходится рядом с ним.

Мы не вмешиваемся в политизиро-
ванные круги и ко всем политическим 
партиям относимся одинаково  Мы 
ступили на этот путь для того, чтобы 
защищать истину и независимость, а 
также, чтобы оставить потомкам до-
стойное наследие. 

Вот уже на протяжении 10 лет мы 
говорим: «Хочешь процветания госу-
дарства – создай условия для людей» 
и «Государство принадлежит народу». 
Мы продолжим и дальше поддержи-
вать наше государство и народ, чтобы 
сохранить национальную память. 

МЫ, КАК НПО, СЧИТАЕМ, ЧТО 
НАШ НАРОД НУЖДАЕТСЯ В НО-
ВОЙ КОНСТИТУЦИИ 

По этой причине мы, как платформа, 
чувствуя свою социальную ответствен-
ность, провели собрания с лидерами 
НПО, где проинформировали их и 
выслушали их мнения. Также мы под-
готовили отчёт при помощи юристов, с 
учётом анкетных данных и исследова-
ний за 2011-2012 годы. 

Столичная платформа представи-
ла проект этого отчёта парламенту 
страны в январе 2012 года. После 
того, как спикер парламента Джамиль 
Чичек поставил свою подпись, мы 
13 января 2012 года были приглаше-
ны в парламент (приказ № a.01.1.a
uk.0.00.00.130.02/41773).

У народа без прошлого не может быть 
будущего... 

Тюркский народ имеет глубокие корни. 
Генетическая память нашего народа 
очень сильна и глубока… 

Слава Богу, что нашему народу нечего 
стыдиться перед историей... 

Если взглянуть на историю  этносов, то 
можно увидеть, что история тюркских 
народов занимает в ней особое место 
и имеет свою цивилизацию с богатым 
прошлым... 

К сожалению, в последние дни мы ви-
дим, что споры вокруг новой консти-
туции и системы президентства растут 
всё больше, а третьи тайные силы 
пытаются как и раньше в Турции вме-
шаться и разделить общество.  

 «К СОЖАЛЕНИЮ, НАШЕМУ НА-
РОДУ КАЖДЫЙ ДЕНЬ ГОТОВИТСЯ 
ЗАПАДНЯ» 

В последнее время мы видим, что 
благодаря усилиям третьих сил об-
щество делится на два лагеря: на тех, 
кто ратует за возрождение Османской 
империи, и на тех, кто за Турецкую Ре-
спублику. 

На самом деле все эти игры присут-
ствовали в стране многие годы. Если 
раньше были «левые  и правые», «шии-
ты и сунниты», «курды и турки», «свет-
ские и не светские» и т.д., то сейчас 
третьи силы пытаются разделить , ис-
пользуя идеи возрождения Османской 
империи и Турецкой Республики.

Наш благородный народ прекрасно 
знает, что международные третьи силы 
объединились и скрываются под ма-
ской политики, НПО, интеллигенции  
и свободных СМИ, а также, что они 
будут раздувать конфликт и дальше. 

Сейчас же, когда споры вокруг новой 
конституции и системы президентства 
растут всё больше, третьи силы раз-
работали новый сценарий, согласно 
которому будет сеяться раздор под ло-
зунгом «Османская империя возрожда-
ется, а Турецкая Республика исчезает». 
Но наш благородный и проницатель-
ный народ развеет и это. 

За несколько месяцев до попытки пере-
ворота 15 июля наша Столичная плат-
форма призвала президента и общест-
венность объявить о мобилизации.

Мы не раз говорили, что всё, что проис-
ходит в стране – это не просто обычные 
террористические акты! Мы говорили, 
что международные силы объединились 
для того, чтобы разделить нашу страну. 
Мы упоминали, что Турция вовлечена в 
большую игру. 

К сожалению, вечером 15 июля импе-
риалистическим силам и их тайным 
структурам всё- таки удалось посяг-
нуть на независимость и целостность 
Турецкой Республики. 

Международные силы и их сторонники 
бросили все усилия для того, чтобы 
превратить Турцию в Сирию или Ирак, 
и пролилась кровь. 

«И ВО ВРЕМЯ ОСМАНСКОЙ ИМПЕРИИ, И ВО 
ВРЕМЯ РЕСПУБЛИКИ» 
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Başbakan Binali Yıldırım, Birleşmiş Mil-
letler (BM) Genel Sekreteri Antonio 

Guterres ile görüşmesinin ardından dü-
zenlenen ortak basın toplantısında yaptığı 
açıklamada, “Türkiye bugün 3 milyon civa-
rında Suriyeli, Iraklı mülteciye ev sahipliği 
yapmaktadır ve bunu yaparken de doğrusu 
başka ülkelerden kayda değer bir destek 
almadan bunu başarmış durumdadır. Bunu 
da bütün dünya görmektedir, bilmektedir. 
Biz istiyoruz ki, bu bölgedeki sorunların 
sonlandırılmasında herkes üzerine düşen 
görevi yapsın, yük paylaşımında cimrilik 
göstermesin.” dedi.

«BM›NİN ESASLI BİR REFORM İHTİYA-
CI OLDUĞU DA BİR GERÇEKTİR»

Başbakan Yıldırım, güçlenen ekonomi, 
yürütülen aktif ve çok boyutlu dış politika 
ile Türkiye’nin Birleşmiş Milletler (BM) 
sistemine yaptığı katkılarda da son yıllarda 
kayda değer artışlar görüldüğünü belirte-
rek, “Diğer yandan bu yeni sorunların çö-
zümüne gerçekçi katkılarda bulunmak için 
BM’nin esaslı bir reform ihtiyacı olduğu da 
bir gerçektir. Türkiye, bu reform talebinin 
en kuvvetli savunucusu olan ülkelerden bi-
ridir. Dünyada yaşanan karışıklıklar, göçle 
mücadele ve bölgesel anlaşmazlıkların sona 
erdirilmesinde BM’nin daha etkin rol alma-
sı için böyle bir reformun kaçınılmaz oldu-
ğunu düşünüyoruz.” ifadelerini kullandı.

Türkiye’nin birçok konuda Birleşmiş Mil-
letler ‘in barış ve kardeşlik çabalarına katkı 
sağlamakta olduğunu kaydeden Başbakan 
Yıldırım, “Eş başkanlığını yürüttüğümüz 
Arabuluculuk Dostlar Grubu, Medeniyetler 
İttifakı gibi inisiyatiflerde Türkiye etkin 
olarak yer almakta, uluslararası insani zirve 
toplantısını gerçekleştirmekte ve gelişmiş 
ülkelerle az gelişmiş ülkelerdeki bağların 
güçlendirilmesine çok büyük katkı sağla-
maktadır.” şeklinde konuştu.

«HASSASİYETLERİMİZİ SAYIN GENEL 
SEKRETERLE PAYLAŞTIK»

Başbakan Yıldırım, “İstanbul’un, temsil edilen 
Birleşmiş Milletler kuruluşlarının tek çatı 
altında toplanıp bir merkeze dönüştürülmesi 
konusunu da Türkiye olarak önemsiyoruz ve 
bu konuda düşüncelerimizi Sayın Genel Sek-
reterle paylaşma fırsatı bulduk.” ifadelerini 
kullanarak, şöyle devam etti:

“Ayrıca Suriye ve Irak’taki yaşanan ge-
lişmeleri, DEAŞ’la mücadele konusunu, 
PKK, YPG ve PYD gibi terör örgütlerinin 
bölgedeki faaliyetlerini, ülkemizin bu ko-
nudaki hassasiyetlerini Sayın Genel Sek-
reterle paylaşma fırsatı bulduk ve bölgede 
kalıcı istikrarın sağlanması için yapılması 
gereken işler, atılması gereken adımlar 
konusunda da görüşlerimizi ifade etme 
fırsatı bulduk.”

KIBRIS›TA DEVAM EDEN BARIŞ GÖ-
RÜŞMELERİ

Yıldırım, Kıbrıs’taki barış görüşmeleri 
ile ilgili olarak da “Kıbrıs’ta devam eden 
barış görüşmelerinin olumlu bir sonucu 
ulaşması bakımından Türkiye olarak her 
zaman yapıcı bir tutum izledik. Bundan 
sonra da bu tutumuzu sürdüreceğiz ancak 
buradaki ince nokta Kıbrıs Türk halkının 
geleceğinin teminat altına alınması ve 
beklenmedik bir tatsız olayın yaşanma-
masıdır. Ayrıca bu adada kurulacak yeni 
yönetim şeklinde adil, eşit her iki tarafın 
temsil edileceği bir yapının oluşturulması 
da olmazsa olmaz hususların başında gel-
mektedir.” dedi.

Выступая на 
совместной 

пресс-конферен-
ции по итогам 
переговоров с 
генсеком ООН 
Антониу Гутер-
ришем  премьер 
– министр Турции 
Бинали Йылды-
рым отметил, что 
: «На сегодняш-
ний  день Турция 
приняла около 3 

миллионов мигрантов из Сирии и Ира-
ка.  Турция смогла справиться с этим без 
сущесвенной помощи от других стран.  
Весь мир видит и знает это. Мы хотим, 
чтобы все  разделили поровну это бремя  
решения проблем в регионе и выполняли 
то, что нужно». 

«ООН НУЖДАЕТСЯ В КОРЕННОЙ 
РЕФОРМЕ» 

Премьер – министр  Йылдырым  от-
метил, что в последние годы были 
осуществлены существенные сдвиги 
и участие Турции в развитии системы 
ООН  посредством развитой экономики, 
активной и многосторонней внешней 
политики. Также он добавил следующее: 
«С другой стороны, не секрет, что ООН 
нуждается в коренной реформе для ре-
альных решений новых проблем. Турция 
всегда была за это. Я считаю, что эта ре-
форма неизбежна для того, чтобы роль 
ООН укрепилась в решении мировых 
проблем, борьбе с миграцией и решении 
разногласий». 

Далее Йылдырым отметил, что  Турция 
вносит свой вклад в ООН в распро-

странении мира и братства, добавив 
следующее: «Турция является со-пред-
седателем в Группе друзей мирного 
посредничества и Союзе цивилизаций.    
Наша страна занимает важное место 
в этих организациях, проводит меж-
дународный гуманитарный саммит и 
вносит посильный вклад в развитии 
отношений между развитыми и разви-
вающимися странами». 

«ОБМЕНЯЛИСЬ МНЕНИЯМИ С ГЕ-
НЕРАЛЬНЫМ СЕКРЕТАРЁМ» 

Премьер – министр  Йылдырым  отме-
тил  сказал: «Мы поделились с Генераль-
ным секретарём идеей о том, что было 
бы хорошо, если бы органы ООН объе-
динились в Стамбуле в едином центре.  

Также мы обменялись мнениями относи-
тельно  продвижений в Сирии и Ираке; 
борьбы против ИГИЛ; действий РПК,  
Отряда народной самообороны и  Демо-
кратического союза;  отношения нашей 
страны ко всему этому и действий, кото-
рые необходимо предпринять для сохра-
нения стабильности в регионе». 

ПРОДОЛЖЕНИЕ МИРНЫХ ПЕРЕГО-
ВОРОВ НА КИПРЕ 

Премьер – министр  Йылдырым  от-
метил  по этому поводу следующее: « 
Турция всегда  предлагала конструк-
тивные предложения по обеспечению 
долгосрочного мира на Кипре. Главное  
–  это обеспечить безопасное будущее 
турок-киприотов и предотвращение 
нежелательного развитие событий. Буду-
щая система правления единого Кипра 
должна быть справедливой и учитывать 
интересы обеих общин острова».

Yıldırım: Kıbrıs’ta güvenlik 
ve garantilikler Türkiye için 
vazgeçilmezdir.
Başbakan Yıldırım, Kıbrıs’ta 
devam eden barış görüşmeleri 
ile ilgili olarak, “Güvenlik ve 
garantilikler konusu, Türkiye için 
vazgeçilmez hususlardır” dedi.

Премьер-министр Йылдырым: «Безопасность 
и гарантии для Кипра важны для Турции»

«Безопасность и гарантии для Кипра 
важны для Турции»- заявил премьер-
министр Бинали Йылдырым.

Hamas, İsrail Meclisindeki (Knesset) 
yasama komisyonunun, ezanın ho-

parlörlerden okunmasının yasaklanmasına 
ilişkin yasa tasarısını onaylamasını tepkiyle 
karşıladı.

Hamas Sözcüsü Hazım Kasım tarafından ya-
pılan yazılı açıklamada, İsrail’in, son olarak 
ezan yasağıyla ilgili tasarıyı onaylamak sure-
tiyle Filistinlilere yönelik ırkçı politikalarını 
sürdürdüğü belirtildi.

İsrail’in bu onayının “Filistin halkına yönelik 
ırkçı politikalarının delili” olduğu kaydedi-
len açıklamada, “Bu yasa tasarısı, İsrail’in, 
tüm insan hakları kanunlarınca kabul gö-
rülen dini sembolleri engellemek suretiyle 
Filistinlilerin İslami kimliğini hedef alan 
politikaları sürdürdüğünün göstergesi.” ifa-
desine yer verildi.

İsrail’in bu yaptıklarıyla Filistinlileri, hakkı-
nı ve kimliğini savunmaktan vazgeçireme-
yeceği vurgulanan açıklamada, Filistin hal-
kının toprakları özgürleşene dek mücadeleyi 
sürdüreceğine işaret edildi.

ХАМАС жёстко отреагировал на то, 
что израильский Кнессет одобрил 

запрет на азан через громкоговорители.  

В письменном заявлении пресс- се-
кретаря ХАМАСа Хазыма Касыма го-
ворится, что   одобрение израильским 
Кнессетом запрета на азан через гром-
коговорители является итогом расист-
ской политики против палестинцев. 

Также в заявлении говорится следую-
щее: «Эта игра Израиля доказывает её 
расистскую политику против палестин-
цев.  Данный законопроект показывает, 
что Израиль вводит запрет на религиоз-
ную символику, которая разрешена все-
ми законами о правах человек, и про-
должает вести политику, нацеленную на 
исламскую идентичность палестинцев».

Также было сказано, что подобным по-
ступком Израиль всё равно не заставит 
палестинцев отказаться от защиты сво-

EZAN YASAĞI NEDİR?

“Gürültü kirliliğine neden olduğu” iddi-
asıyla camilerden hoparlörle ezan okun-
masının yasaklanmasını öngören tasarı-
nın, yürürlüğe girmesi için Knesset’te üç 
farklı oturumda görüşülerek oylanması 
gerekiyor. Filistinlilerin ve İslam alemi-
nin büyük tepkisini çeken tasarı, daha 
önce de birkaç kez gündeme gelmiş ancak 
Knesset›te oylamaya sunulmamıştı.

Bu kez ise İsrail yasama komisyonundan 
geçen tasarı, oylanmak üzere Knesset›e 
sevk edilme aşamasına geldi.

İsrail Başbakanı Binyamin Netanyahu 
da «gürültüye neden olarak insanları 
rahatsız ettiği» iddiasıyla ezanın yasak-
lanmasını öngören yasayı desteklediğini 
belirtmişti.

Ezanın 23.00 ile 07.00 saatleri arasında 
hoparlörlerden okunmasının yasaklan-
masını öngören tasarıda, buna uymayan 
camilere yönelik bin 200 dolara ulaşan 
cezaların kesilebileceği belirtiliyor.

Hamas’tan ezan yasağına sert tepki
Hamas, ezan yasağının, Filistinlilere yönelik ırkçı politikaların 
sonucu olduğunu kaydetti.

Жёсткая критика ХАМАСа на запрет азана
ХАМАС заявил, что запрет азана является итогом расистской 
политики против палестинцев.

их прав и идентичности, а также, что 
палестинский народ  будет продолжать 
свою борьбу до тех пор, пока палестин-
ские земли не  будут освобождены. 

ЧТО ТАКОЕ ЗАПРЕТ АЗАНА?

Для того, чтобы законопроект о запрете 
азана через громкоговорители в мече-
тях со ссылкой на «шумовое загрязне-
ние» вступил в силу, нужно, чтобы его 
одобрили на трёх заседаниях Кнессета.  
Этот законопроект, который спровоци-
ровал бурную реакцию палестинцев и 
мусульман в целом, и ранее несколько 
раз упоминался в повестке дня. Однако 
ранее он не представлялся на одобрение 
Кнессета. 

На этот же раз законопроект прошёл в 
законодательной комиссии Израиля и 
был отправлен в Кнессет на одобрение. 

Премьер-министр Израиля Биньямин 
Нетаньяху заявил, что поддержал зако-
нопроект о запрете азана через гром-
коговорители в мечетях со ссылкой на 
«шумовое загрязнение» 

В законопроекте, предусматривающем 
запрет азана в промежутке с 23.00 ч. до 
07.00 ч., говорится, что мечети, которые 
не будут соблюдать эту норму, будут 
штрафоваться на 1200 долларов. 
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edilmesi yönündeki beklentisi yinelen-
di. FETÖ konusunun iki ülke ilişkilerini 
olumsuz yönde etkileyen en önemli 
konu olduğu, FETÖ elebaşı Gülen’in 
Türkiye’ye iade edilmesi halinde iki ülke 
ilişkilerinin olumlu yönde ilerleyeceği 
vurgulandı.

ABD Başkanı Donald Trump ile Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
görüşmesinde alınan karar uyarın-
ca, CIA Başkanı Mike Pompeo Rak-
ka operasyonu hazırlıklarını görüşmek 
üzere dün Türkiye›ye geldi. İlk ziya-
retini Türkiye›ye yapan Pompeo, öğle 
saatlerinde geldiği Ankara›da ilk olarak 
ABD›nin Ankara Büyükelçiliği›ne git-
ti, ardından Milli İstihbarat Teşkilatı 
(MİT) Yerleşkesi›ne geçti.

RAKKA OPERASYONU AYRINTILA-
RIYLA ELE ALINDI

Görüşmelerde, TSK’nın yürüttüğü Fırat 

Согласно решению, принятому по-
сле разговора президента США 

Дональда Трампа и президента Турции 
Реджепа Тайипа Эрдогана, глава ЦРУ 
Майк Помпео прибыл в Турцию для 
обсуждения операции по освобожде-
нию Раккы. Далее Помпео был проин-
формирован о попытке переворота 15 
июля и борьбе против Террористиче-
ской организации Фетхуллаха Гюлена. 
Было повторно сказано, что Анкара 
ожидает выдачи главы террористов 
Гюлена. Внимание было акцентировано 
на том, что по причине проблем с  Тер-
рористической организацией  Фетхул-
лаха Гюлена отношения между двумя 
странами ухудшились, и, что в случае 
выдачи Гюлена, отношения наладятся. 

Глава ЦРУ Майк Помпео прибыл в 
Турцию для обсуждения операции по 
освобождению Раккы в соответствии 
с решением, принятом после разгово-
ра президента США Дональда Трампа 
и президента Турции Реджепа Тайи-

па Эрдогана.Это его первый визит в 
Турцию. Он прибыл в обед. В первую 
очередь он посетил Посольство США 
в Анкаре, после чего отпра-
вился в Национальную 
разведывательную 
организацию 
Турции. 

БЫЛА ДЕ-
ТАЛЬНО ОБ-
СУЖДЕНА 
ОПЕРАЦИЯ 
ПО ОСВО-
БОЖДЕНИЮ 
РАККЫ 

На встречах была 
обсуждена операция 
«Щит Ефрата», проводи-
мая вооруженными силами Турции, 
и борьба против ИГИЛ в Сирии.  
Администрация США планировала 
провести операцию по освобожде-
нию Раккы, используя силы Отряда 

народной самообороны и  Демократи-
ческого союза. Согласно информации 
«Хабертюрк», после разговора Трампа 

и Эрдогана, стало обсуждаться, что 
после Эль-Баба вооруженные 

силы Турции поддержат 
и  операцию по осво-

бождению Раккы. 
Во время визита 
Помпео в Анкару, 
была детально об-
суждена операция 
по освобождению 
Раккы.

КОГДА НАЧНЁТСЯ 
ОПЕРАЦИЯ ПО ОСВО-

БОЖДЕНИЮ РАККЫ? 

Операцию по освобождению Раккы 
планируется начать в конце месяца.  
Анкара, которая утверждает, что От-
ряд народной самообороны относится 
к РПК,  утверждала, что вышеуказан-
ная операция должна проводиться 

сирийскими умеренными оппозицио-
нерами при поддержке вооруженных 
сил Турции. В противном же случае, по 
мнению Анкары, терроризм в Сирии не 
прекратится, а гражданское население 
и демография только пострадают. 

САМОЕ ВАЖНОЕ 

Помпео был проинформирован о по-
пытке переворота 15 июля и борьбе 
против Террористической организации 
Фетхуллаха Гюлена. Было повторно 
сказано, что Анкара ожидает выдачи 
главы террористов Гюлена. Внимание 
было акцентировано на том, что по 
причине проблем с  Террористической 
организацией  Фетхуллаха Гюлена от-
ношения между двумя странами ухуд-
шились, и, что в случае выдачи Гюлена, 
отношения наладятся. Также было до-
бавлено: «Мы верим, что администра-
ция Трампа позитивно отреагирует на 
требование Турции». 

ABD Başkanı Donald Trump ile 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan’ın görüşmesinde alınan ka-
rar uyarınca, CIA Başkanı Mike Pom-
peo Rakka operasyonu hazırlıklarını gö-
rüşmek üzere dün Türkiye’ye geldi. CIA 
Başkanı Pompeo’ya 15 Temmuz darbe 
girişimi ve FETÖ ile yürütülen mücade-
le hakkında bilgi aktarıldı. Ankara’nın 
teröristbaşı Gülen’in Türkiye’ye iade 
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GAZETESİ

ABD Başkanı Trump’la konuşup Türkiye’ye 
gelen CIA Başkanı’na ne mesaj verildi?

Kalkanı Harekâtı ile Suriye’de DEAŞ ile 
mücadelede atılacak adımlar değerlen-
dirildi. ABD yönetimi, DEAŞ’ın merkezi 
Rakka’ya düzenlenecek operasyonu 
YPG/ PYD güçlerini kullanarak gerçek-
leştirmeyi planlıyordu. Habertürk›ün 
haberine göre, Erdoğan-Trump görüş-
mesinden sonra TSK’nın El Bab›ın ar-
dından Rakka operasyonuna da destek 
vermesi gündeme geldi. Pompeo›nun 
Ankara›da yaptığı görüşmelerde de 
Rakka operasyonu ayrıntılarıyla değer-
lendirildi.

RAKKA OPERASYONU NE ZAMAN 
BAŞLAYACAK?

Rakka operasyonunun ay sonunda baş-
laması planlanıyor. YPG’nin PKK’nın 
uzantısı niteliğindeki bir terör örgütü 
olduğunu vurgulayan Ankara, Rakka 
operasyonunun TSK’nın desteğiyle Su-
riyeli ılımlı muhaliflerle yürütülmesi ge-

rektiğini savundu. Aksi halde Suriye’de 

terörün son bulmayacağı ve sivil halk ile 

demografik yapının zarar göreceğinin 

altı çizildi.

EN ÖNEMLİ KONU

CIA Başkanı Pompeo’ya 15 Temmuz 

darbe girişimi ve FETÖ ile yürütülen 

mücadele hakkında bilgi aktarıldı. 

Ankara’nın terörist başı Gülen›in 

Türkiye›ye iade edilmesi yönündeki 

beklentisi yinelendi. FETÖ konusu-

nun iki ülke ilişkilerini olumsuz yön-

de etkileyen en önemli konu olduğu, 

FETÖ elebaşı Gülen›in Türkiye›ye iade 

edilmesi halinde iki ülke ilişkilerinin 

olumlu yönde ilerleyeceği vurgulandı. 

«Trump yönetiminin Türkiye’nin tale-

bine pozitif yaklaşacağına inanıyoruz” 

mesajı verildi.

Какое послание было передано прибывшему в Турцию главе ЦРУ после 
разговора с президентом США Трампом? 
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Suudi yetkililer, Suriye meselesinin çö-
zümüyle ilgili Astana ve Cenevre süreç-
lerine desteklerini vurguladı. Suriye›nin 
toprak bütünlüğünün korunması ko-
nusunda iki ülkenin görüş birliğinde 
olduğu kaydedildi. Suudi Arabistan›ın, 
bölgede PYD/YPG bağlamında fiili bir 
duruma izin verilmemesi konusunda 
Türkiye›nin dile getirdiği hassasiyetlere 
destek verdiği belirtildi. Cumhurbaşka-
nı Erdoğan, terörden arındırılmış gü-
venli bölge konusunun tekrar gündeme 
alınması gerektiğini Suudi Kralı Selman 
bin Abdülaziz›e ileterek «Mülteci akını 
ve sivil ölümlerini ancak bu şekilde dur-
durulabileceğiz» dedi.

KÖRFEZ BASININDAN ERDOĞAN’A 
BÜYÜK İLGİ

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan›ın Suudi Arabistan ziyareti 
Körfez basınında geniş yer buldu. Cum-
hurbaşkanı Erdoğan›ın Suudi Arabistan 
ziyareti ve Kral Selman bin Abdulaziz 
ile diğer yetkililerle yaptığı görüşmele-
rin ardından Körfez basınında yer alan 
haberlerde, Türkiye ile Suudi Arabistan 
arasındaki yakınlaşmanın, bölgede gü-
venlik, barış ve istikrarın sağlanması 
şansını artırdığı vurgulandı.

 Mısır, bölgenin en etkili devletlerinin 
başında geliyor. Mısırlı kardeşlerimizle 
hiçbir sorunumuz yok. Fakat Mısır yö-
netimiyle diplomatik açıdan maslahat-
güzar seviyesindeyiz. Küreselleşme, ti-
caret, ekonomik boyutlarda ilişkilerimiz 
var. Bu ilişkiler siyasi boyuta da yansır 
mı diye sorarsınız, o önümüzdeki süreç-
te yaşanacak gelişmelere bağlı. Şahsen 
ben, Mısır›da siyasi mahkumlara yöne-
lik af başta olmak üzere atılacak olumlu 
adımların, sadece Mısır›daki toplumsal 
barış açısından değil, dış ülkelerle ilişki-
ler açısından da daha sağlıklı bir atmos-
fer oluşturacağına inanıyorum.

KATAR İLE HER ALANDA İŞBİRLİĞİ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, Körfez turu-
nun son durağında Katar Emiri Şeyh 
Temim bin Hamad Al Sani tarafından 
Emirlik Divanı’nda resmi törenle kar-
şılandı. Törenin ardından iki lider baş 
başa ve heyetler arası görüşmeleri ger-
çekleştirdi. Görüşmelerde ikili ilişkilerin 
yanı sıra Suriye ve bölgesel meseleler 
ele alındı. Enerji, savunma sanayisi ve 
turizm alanlarında da işbirliği konu-
şuldu. Al Sani Erdoğan’ın onuruna öğle 
yemeği verdi. Genelkurmay Başkanı 
Org. Hulusi Akar, Katarlı mevkidaşı 
Tümgeneral Ghanim Bin Shaheen Al-
Ghanem ile bir araya geldi. Cumhurbaş-
kanı Erdoğan, Katar›daki temaslarının 
ardından Umre ziyaretini yapmak için 
Suudi Arabistan›a gitti.

BERDİMUHAMMEDOV’A SEÇİM 
TEBRİĞİ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
Türkmenistan’da 12 Şubat’ta yapılan 
seçimlerde oyların büyük çoğunluğunu 
alarak yeniden Devlet Başkanı seçilen 
Kurbankulu Berdimuhammedov’a bir 
tebrik telgrafı gönderdi. Erdoğan me-
sajında, “Önümüzdeki dönemde de iki 
kardeş ülke Türkiye ve Türkmenistan 
arasındaki ilişkilerin güçlenmeye devam 
edeceğine eminim” dedi.

TERÖRLE MÜCADELEYE 
KÖRFEZ’DEN TAM DESTEK

Cumhurbaşkanı Erdoğan›ın Bahreyn, 
Suudi Arabistan ve Katar›ı kapsayan 
Körfez ülkeleri turundan siyasi işbirliği 
kararı çıktı. Cumhurbaşkanı Erdoğan, 
Suudi Arabistan Kralı Selman bin Ab-
dülaziz ile görüşmesinde Suriye, Irak, 
Yemen meseleleri başta olmak üzere 
bölgesel konuları ele aldı. Erdoğan›ın 
kabul ettiği Suudi Arabistan Veliaht 
Prensi ve İçişleri Bakanı Muhammed 
bin Nayif, «Türkiye›nin güvenliği bizim 
güvenliğimizdir. İstihbarat paylaşı-
mından terörle mücadeleye her alanda 
işbirliği yapmaya hazırız» dedi. Dışişleri 
Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu, Genelkur-
may Başkanı Hulusi Akar ve MİT Müs-
teşarı Hakan Fidan da Suudi mevkidaş-
larıyla istihbarat paylaşımı ve terörle 
mücadelede işbirliği konularını görüştü. 

 Terör ve her türlü güvenlik tehdidinin 
artık son bulmasını istiyoruz. İki ülke 
de üzerine düşeni fazlasıyla yerine geti-
riyor. Buradan bölgedeki diğer ülkelere 
de seslenmek istiyorum: Kardeş ülkeler 
olarak bu iş birliğini genişletelim, terö-
re, güvenlik tehditlerine birlikte müda-
hale edelim. Kimse Türkiye ile Katar’ın 
tamamen kardeşlik esasına dayalı 
yakınlaşmasından, iş birliğinden kaygı-
lanmasın. Mühim olan, bölgedeki tüm 
kardeşlerimizin barış, huzur ve güven 
içinde yaşamaları. Bunun ötesinde bir 
amacımız yok. 
 

BATI 15 TEMMUZ’DA SINIFTA KAL-
DI

 15 Temmuz darbe girişimi sırasında, 
Batı maalesef iyi bir sınav veremedi. 
Bize geçmiş olsun bile diyemeyecek ka-
dar aciz duruma düştüler, günler sonra 
akıllarına taziyelerini bildirmek geldi. 
Bu, demokrasiye ve özgürlüklere sahip 
çıkma açısından Batı’nın 15 Temmuz’da 
sınıfta kaldığının göstergesi. 

 Rusya Eylül 2015 itibarıyla bir şekil-
de askeri olarak Suriye’de bulunuyor; 
İran ise rejimin desteklediği Şii milisler 
üzerinde nüfuz sahibi... Biz Suriye ile 
uzun bir sınıra sahibiz, 3 milyon Suri-
yeliyi misafir ediyoruz. En büyük yükü 
de biz çekiyoruz. Suriye’de çok taraflı 
bir çözüm öngörüldüğü için bu ülkelere 
çok ciddi roller düşüyor. Suriye’de barış 
öncelikle Suriyelilerin sonrasında da üç 
ülkenin çıkarları için hayati boyutta. 

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdo-
ğan, Bahreyn ve Suudi Arabistan›ın 

ardından Körfez turunun son dura-
ğı Katar›da El-Arab gazetesine mülakat 
verdi. Erdoğan›ın sözlerinden satırbaş-
ları şunlar: 

 Ülkelerimiz arasında tarihi bağlara 
dayanan, hakikaten güçlü ilişkiler var. 
Birbirimize güveniyoruz, ilişkilerimizi 
daha ileriye taşıma konusunda her iki 
ülkede de güçlü bir siyasi irade var. Kar-
şılıklı güven artık stratejik boyuta da 
evirilmiş durumda. 

 Katar’ın 15 Temmuz darbe girişimi 
sırasında ve sonrasında sergilediği da-
yanışmayı, desteği unutamayız. Katar 
kara gün dostu olduğunu gösterdi. 
Kardeşim Şeyh Temim ile el ele vererek 
bölgemizin huzur ve sükuna kavuşması 
için daha nice yeni çalışmalar yapabile-
ceğimize inanıyorum. 

KATAR KARA GÜN DOSTU OLDUĞUNU GÖSTERDİ
“Katar’ın 15 
Temmuz darbe 
girişimi sırasında ve 
sonrasında sergilediği 
dayanışmayı 
unutmayız. Katar 
kara gün dostu 
olduğunu gösterdi. 
İşbirliğimiz bölgenin 
geleceği için çok 
önemli”
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Президент Реджеп Тайип Эрдо-
ган дал интервью газете «Аль 

– Араб», находясь в Катаре по завер-
шении тура по  Бахрейну, Саудовской 
Аравии и Персидскому заливу. Глав-
ные темы интервью Эрдогана:  

 Отношения между странами уходят 
корнями глубоко в историю и явля-
ются искренними и крепкими. Между 
нашими странами есть доверие. Обе 
стороны выражают политическую 
волю для дальнейшего развития от-
ношений. Взаимное доверие теперь 
трансформировалось в стратегиче-
ское сотрудничество.  

 Мы не забудем поддержку Катара 
в дни попытки переворота 15 июля 
и после этого. Катар поддержал нас в 
трудную минуту, доказав свою друж-
бу. Я верю в то, что мы вместе с Шей-
хом  Тамимом бин Хамад Аль Тани 
сделаем ещё много чего для спокойст-
вия в регионе.   

 Мы хотим, чтобы террор и угроза 
безопасности не тревожили никого. 
Обе наши страны выполняют всё, 
что требуется. Я хотел бы обраться 
и к другим странам: давайте расши-
рять сотрудничество и вместе будем 
бороться с терроризмом, который 
грозит безопасности.  Пусть никто 
не тревожится по поводу сближения 
и сотрудничества Турции  и Катара, 
которое основано на братских от-
ношениях.  Самое главное – это то, 
чтобы  все наши братские народы в 
регионе жили в мире, спокойствии и 
безопасности. Мы не преследуем дру-
гих целей, кроме этих.  
 
15 ИЮЛЯ ЗАПАД НЕ ПРОШЁЛ ЭК-
ЗАМЕН 

 Во время попытки переворота 15 
июля, к сожалению, Запад не прошёл 
это испытание.  Они оказались в на-

столько жалком положении, что даже 
не смогли выразить соболезнований. 
Спустя несколько дней им пришло в 
голову сделать это. Это показывает, 
что 15 июля Запал не прошёл экзамен 
по демократии и свободам.  

 С сентября 2015 года в Сирии на-
блюдается военное присутствие Рос-
сии.   Иран же находится на стороне 
ополченцев – шиитов, которые на 
стороне режима. Между нами и  Си-
рией проходит длинная граница. Мы 
приютили 3 млн сирийцев. На нас 
самая большая нагрузка. По причи-
не того, что в Сирии предусмотрено 
многостороннее решение, на долю 
этих стран выпадают очень серьёзные 
роли. Мир в Сирии имеет жизненно 

важное значение для самих сирийцев 
и для остальных трёх стран.   

 Египет является самой влиятельной 
страной в регионе. У нас нет проблем 
с братьями из Египта. Но на дипло-
матическом уровне наши отношения 
с руководством Египта находятся 
на уровне поверенного в делах. Нас 
также связывают отношения в гло-
бальной интеграции, торговле и эко-
номике. Если вы спросите, отразится 
ли это на политических отношениях, 
то я отвечу, что это будет ясно со вре-
менем. Лично я верю в то, что в Егип-
те будут положительные изменения, 
такие как: амнистия политзаключён-
ных, мир в стране и налаживание 
внешних контактов.  
 
СОТРУДНИЧЕСТВО С КАТАРОМ 
ВО ВСЕХ СФЕРАХ 

По окончании тура по Персидскому 
заливу Президент Эрдоган прибыл 

в Катар, где был 
встречен Шейхом  
Тамимом бин Ха-
мад Аль Тани в 
рамках официаль-
ной церемонии 
встречи на Засе-
дании Эмиратов. 
После этого меж-
ду двумя лидера-
ми и делегациями 
прошли встречи, 
на которых были 

обсуждены двусторонние отношения, 
ситуация в Сирия и в регионе. Также 
была затронута тема сотрудничест-
ва в сферах энергетики, оборонной 
промышленности и туризма.  Шейх 
организовал обед в честь Эрдога-
на. Начальник Генерального штаба 
Вооружённых сил Турции генерал 
армии Хулуси Акар и Начальник 
штаба катарской вооруженных сил 
генерал-майор Ганем бин Шахин Аль 
Ганем  также провели встречу. Далее 
Президент Эрдоган направился в  
Саудовскую Аравию для совершения 
паломничества.  
 
ПОЗДРАВЛЕНИЯ БЕРДЫМУХАМЕ-
ДОВУ 

Президент Эрдоган направил поздра-
вительную телеграмму Гурбангулы 
Бердымухамедову по случаю его по-
вторного избрания большинством го-
лосов президентом Туркменистана 12 
февраля. В послании было написано 
следующее: «Я уверен, что в будущем 
отношения между двумя братскими 
странами Турцией  и  Туркмениста-
ном будут и дальше укрепляться».  
 
ПОДДЕРЖКА ПЕРСИДСКОГО ЗА-
ЛИВА В БОРЬБЕ С ТЕРРОРИЗМОМ 

По завершении тура по  Бахрейну, 
Саудовской Аравии и Персидскому 
заливу Президент Эрдоган издал 
указ и сотрудничестве. Во время 
встречи с Королём Саудовской Ара-
вии Салманом ибн Абдул-Азиз Аль 
Саудом Президент Эрдоган обсудил 
ситуацию в регионе, а в частности в 
Сирии, Ираке и Йемене. Также Эр-
догана принял наследный принц  и 
Министр внутренних дел Саудовской 
Аравии  Мухаммад ибн Наиф Аль 
Сауд, дав следующий комментарий: 
«Безопасность Турции – это и наша 
безопасность. Мы готовы сотруд-
ничать в любой сфере: от разведки 
до борьбы с терроризмом. Министр 
иностранных дел Мевлют Чавушо-
глу, Начальник Генерального штаба 
Вооружённых сил генерал армии 
Хулуси Акар и Советник Националь-
ной разведывательной организации 
Хакан Фидан также обсудили со 

своими коллегами  сотрудничество 
в сферах разведки и борьбы с тер-
роризмом. Официальные лица Са-
удовской Аравии подчеркнули , что 
поддерживают переговоры в Астане 
и Женеве по поводу решения ситуа-
ции в Сирии.  Обе страны разделяют 
мнение относительно сохранения 
целостности территории Сирии. Сау-
довская Аравия поддержала позицию 
Турции относительно недопустимо-
сти нахождения в регионе Демокра-
тического союза/Отрядов народной 
самообороны. Президент Эрдоган 
сказал Королю Саудовской Аравии 
Салману ибн Абдул-Азиз Аль Сауду 
о том, что обеспечение безопасности 
в регионе и устранение террористов 
снова стали актуальными темами, 
добавив: «Только таким образом мы 
можем остановить наплыв беженцев 
и смерть гражданского населения». 

БОЛЬШОЙ ИНТЕРЕС СМИ ПЕР-
СИДСКОГО ЗАЛИВА К ЭРДОГАНУ 

Визит Президента Реджепа Тайипа 
Эрдогана в Саудовскую Аравию  был 
широко освещён в местных СМИ.  
После завершения встреч Президента 
Эрдогана с Королём Саудовской Ара-
вии Салманом ибн Абдул-Азиз Аль 
Саудом и другими официальными 
лицами в местных СМИ появились 
известия о том, что шансы на сбли-
жение Турции и Саудовской Аравии, 
а также обеспечение безопасности, 
мира и стабильности в регионе воз-
росли.  

КАТАР ПОДДЕРЖАЛ В ТРУДНУЮ МИНУТУ, ДОКАЗАВ СВОЮ ДРУЖБУ
«Мы не забудем 
поддержку Катара в дни 
попытки переворота 
15 июля и после этого. 
Катар поддержал нас в 
трудную минуту, доказав 
свою дружбу. Наше 
сотрудничество очень 
важно для региона». 
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Зимний юношеский европейский 
олимпийский фестиваль (EYOF) 

2017, который проводится первый раз в 
турецком Эрзуруме, начался с впечатля-
ющего открытия на стадионе имени «Ка-
зыма Карабекира». 

Организованный Европейским олим-
пийским комитетом (EOC) в первый 
раз в турецком городе Эрзурум, Зимний 
юношеский европейский олимпийский 
фестиваль (EYOF) 2017 стартовал с впе-
чатляющей церемонии открытия.

Церемония открытия прошла на 25 
тысячном стадионе имени «Казыма Ка-
рабекира» в Эрзуруме при участии 675 
спортсменов из 34  стран. 

Для того, чтобы участники не замёрзли в 
городе, где температура опускается до – 
14 градусов, над стадионом были разме-
щены обогреватели. 

Несмотря на холодную погоду на откры-
тии присутствовало много людей.  Цере-
мония началась с произношения всеми 
гимна Турции при участии детского хора 
г. Эрзурум при радио «ТРТ». 

Затем участники прошлись со своими 
флагами, после чего вышла национальная 
сборная Турции с турецкими флагами. 

После этого Министр молодёжи и спорта 

Акиф Чагатай Кылыч произнёс привет-
ственную речь:

«Несмотря на то, что имеются люди, 
которые пытаются испортить мир, всё 
равно число тех, кто хочет его улучшить 
больше. 

Несмотря на то, что есть те, кто пытается 
направить человечество на негатив, всё 
равно есть те, кто старается возродить 
общее культурное наследие человечества 
при помощи искусства, спорта и литера-
туры. Смотря на молодёжь, которая при-
нимает участие в этом мероприятии, мы 
наполняемся надеждой.  Молодые люди, 
приехавшие из разных стран и стоящие 
здесь плечом к плечу, вселяют надежду.  
Такого рода спортивные мероприятия 
объединяют молодёжь из разных соци-
альных слоёв и учат их бороться во имя 
одного дела.  С ростом общих надежд, 
радостей и переживаний люди будут по-
нимать друг друга еще лучше, а террори-

стические воронки, которые стараются 
затянуть людей, станут не страшны». 

«Зимний юношеский европейский олим-
пийский фестиваль - это призыв к друж-
бе и братству» 

Также Министр молодёжи и спорта 
Акиф Чагатай Кылыч  добавил: «На са-
мом деле успех на фестивале измеряется 
не медалями или кубками, а количеством 
молодых людей, которые смогли подру-
житься». 

По окончании мероприятия министр 
отметил, что все гости вернутся домой 
победителями  и сказал:  

«Потому что каждый, кто будет уезжать 
отсюда, увезет  с собой прекрасные вос-
поминания об этом месте и искренние 
улыбки. При наблюдении за фестивалем, 
помимо очков на табло, можно заметить 
надежды на лицах и улыбки. Зимний 
юношеский европейский олимпийский 
фестиваль (EYOF)  - это призыв из Эр-
зурума к дружбе и братству. Зимний 
юношеский европейский олимпийский 
фестиваль (EYOF)  - это мост добра, то-
лерантности и искренности между стра-
нами. Выражаю свою благодарность на-
шему премьер – министру и президенту 
за распространение видения Турции на 
международной арене, поддержку спорта 

и спортсменов и помощь при подготов-
ке Зимнего юношеского европейского 
олимпийского фестиваля (EYOF)». 

Церемония открытия украсила вечер 

Далее турецкая спортсменка Айше Дур-
лу передала олимпийский огонь коллеге 
Сердару Денизу, который разжёг его под 
восторженные крики зрителей.   

Шоу – программа украсила вечер и цере-
монию открытия. 

Также в открытии принимали участие: 
190 танцоров, исполнители ритуала 
«сема», наездники на лошадях с турец-
ким флагом. 

190 танцоров  показали прекрасную хо-
реографию, после чего выступили испол-
нители ритуала «сема», а наездники на 
лошадях с турецким флагом  исполнили 
«джирит» – езду с копьём на лошади и 
проехались по стадиону. 

şey işte bu gibi sportif faaliyetlerdir. 
Ortak ümitler, sevinçler, heyecanlar 
arttıkça insanlar birbirlerini daha iyi 
anlayacak ve insanlara pençesini geçir-
meye çalışan terör odakları zayıflaya-
caktır.”

“EYOF dostluğa, kardeşliğe yapılan çağ-
rıdır”

Kılıç, festivaldeki başarının gerçek öl-
çütünün madalyalar veya kupalar olma-
dığını belirterek, başarının birbirleriyle 
iletişim kurabilen gençlerin sayısı oldu-
ğunu dile getirdi.

Organizasyon bittiğinde bütün misafir-
lerin ülkelerine galip olarak döneceğini 
kaydeden Kılıç, şu ifadeleri kullandı:

“Çünkü buradan ayrılırken herkes ya-
nında bu topraklara ait güzel hatıralar 
ve hakiki tebessümler götürecektir. Bu 
organizasyonu takip ederken gözleriniz 
tabelalardaki skorlardan ziyade yüz-
lerdeki umut ve tebessümde olacaktır. 
EYOF Erzurum’dan dostluğa, kardeşliğe 
yapılan çağrıdır. EYOF sporun getirdiği 
iyilik, hoş görü ve samimiyetin ülkeler 
arasında kurduğu köprünün adıdır. 
EYOF gerçekleşme aşamasında en bü-
yük emeğin ve desteğin sahiplerine spo-
run ve sporcunun her zaman yanında 
olan ufuk açan Türkiye’nin vizyonunun 
geliştiren uluslararası camiada sesimizi 
ve sözümü yükselten Başbakan ve Cum-
hurbaşkanımıza teşekkür ediyorum.” 
ifadelerini kullandı.

Açılış seremonisi geceye renk kattı

Daha sonra milli sporcu Ayşe Durlu’dan 
olimpiyat meşalesini devralan milli 
sporcu Serdar Deniz, olimpiyat ateşini 
vatandaşların coşkulu ıslıklarıyla yaktı.

Organizasyonunun açılış seremonisini 
renklendirecek sahne şovları geceye 
renk ve heyecan kattı.

Kültürel şovların ve 190 dansçının 
muhteşem koreografiler ile semazen-
lerin gösteri yaptığı açılışta, ata sporu 
cirit sporcuları da ellerindeki Türk bay-
raklarıyla at sırtında stadın içinde tur 
attı.

Kültürel şov ve 190 dansçının muhte-
şem koreografisinin ardından semazen-
ler gösteri yaptı, ciritçiler de ellerindeki 
Türk bayraklarıyla at sırtında stadın 
içinde tur attı.

Türkiye’nin ilk kez ev sahipliğinde 
Erzurum’da düzenlenen EYOF 

2017’nin açılış töreni, kentteki Kazım 
Karabekir Stadı’nda görkemli bir şekil-
de yapıldı.

Avrupa Olimpiyat Komitesince (EOC) 
Erzurum’da düzenlenen ve Türkiye’nin 
ilk kez ev sahipliği yaptığı 2017 Avrupa 
Gençlik Olimpik Kış Festivali (EYOF 
2017) görkemli açılış töreniyle start 
aldı.

Türkiye’nin önemli kış sporları merkez-
lerinden Erzurum’da 34 ülkeden 675 
sporcunun katılımıyla gerçekleştirilen 
açılış töreni 25 bin kişilik Kazım Kara-
bekir Stadı’nda düzenlendi.

Hava sıcaklığının sıfırın altında 14 
dereceye kadar düştüğü kentte, katı-
lımcıların üşümemesi için açılış törenin 
düzenlendiği stadın üzerine ısıtıcılar 
yerleştirildi.

Vatandaşların soğuk havaya rağmen 
yoğun ilgi gösterdiği organizasyonun 
açılış töreni, TRT Radyo Erzurum Ço-
cuk Korosu öncülüğünde stattakilerin 
İstiklal Marşı’nı okumasıyla başladı.

Katılımcı ülke sporcularının kendi ülke 
bayraklarıyla geçişiyle süren törende, 
en son Türk Milli Takımı’nın kafilesi 
ellerindeki Türk bayrakları ile stattaki 
yerini aldı.

Sporcuların stattaki yerini alması son-
rası bir konuşma yapan Gençlik ve Spor 
Bakanı Akif Çağatay Kılıç, festivalin 
kente, ülkeye hayırlı olmasını diledi.

“Dünyayı kirletmeye çalışan kötü niyetli 
kişiler varsa da dünyayı iyileştirmek, 
güzelleştirmek adına mücadele eden-
lerin sayısı da çok daha fazladır.” diyen 
Kılıç, şöyle konuştu:

“Bir yandan insanlığın gözlerini karan-
lık bir tabloya yönlendirmeye çalışırken 
diğer yandan sanat, spor ve edebiyatla 
insanoğlunun ortak kültürel mirasına 
can vermeye çalışanlar var. Coşkuyla 
gerçekleştirdiğimiz bu organizasyon-
daki gençlere baktıkça içimiz umutla 
dolmaktadır. Dünyanın farklı ülkelerin-
den gelerek burada hep beraber omuz 
omuza duran gençler, bir gökkuşağı gibi 
gönlümüzü ümitlendirmektedir. Toplu-
mun farklı kesimlerinden gençleri ortak 
bir paydada birleştiren, onlara aynı 
amaç uğruna mücadele etmeyi öğreten 

EYOF 2017 görkemli açılış 
töreniyle başladı

Зимний юношеский европейский 
олимпийский фестиваль (EYOF) 
2017 стартовал с впечатляющей 
церемонии открытия 
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Согласно отчёту Центра гуманитар-
ных и социальных исследований 

(ИНСАМЕР) на тему «Союз Комор-
ских островов», входящий в этот союз 
остров Майотта   вот уже  на протяжении 
200 лет находится  под французской ок-
купацией. 

Остров Майотта  входит в число четырёх 
островов, образующих  Союз Комор-
ских островов в Восточной Африке, и вот 
уже  на протяжении почти  200 лет нахо-
дится  под французской оккупацией.

Согласно отчёту Центра гуманитарных и 
социальных исследований (ИНСАМЕР) 
на тему «Союз Коморских островов», не-
смотря на решение ООН,  острову Майот-
та не была предоставлена свобода.    

Остров Майотта считается одним из реги-
онов Франции и в 2014 году был присое-
динён к ЕС, как «самый дальний регион».  
Все, кто рождён на острове, считаются гра-
жданами Франции, что является причиной 
большой человеческой драмы. 

ИСТОРИЯ ОСТРОВА 

Как указано в отчёте, Коморские острова 
были захвачены Францией в 19 веке, в 1961 
году острова получили свободу в осущест-
влении внутренней политики, а в  1964 году 
заявили о своём желании полностью отде-
литься от Франции.  В итоге проведения ан-
тиколониальной борьбы, в 1974 году Фран-
ция была вынуждена провести референдум 
относительно будущего архипелага. 

На референдуме в 1974 году 95% населения 
островов Гранд-Комор, Анжуан , Мохели 
и Майотта  проголосовало за независи-
мость от Франции. Через 5 месяцев ООН 
признала права Комор на все 4 острова. В 
1975 году независимость признала и Фран-
ция. После этого она потребовала повтор-
ного проведения референдума, который 
был проведён под принуждением, и по 
итогам которого в 1976 году 65% населения 
острова Майотта  проголосовало за же-
лание оставаться в составе Франции. 95% 
населения же других островов проголосо-
вало за независимость от Франции. 

Начиная с 1 января 1976 года, Франция 
признала независимость Коморских остро-
вов, кроме Майотта. Данное решение 
Франции, которая с 1841 года продолжает 
поддерживать свой протекторат над остро-
вом Майотта, не было одобрено ни ООН, 
ни Лигой арабских государств, ни Афри-
канским союзом.  

ПЕРВАЯ МУСУЛЬМАНСКАЯ ТЕРРИТО-
РИЯ ЕС 

Остров Майотта с населением около 200 
тысяч человек,  после следующего рефе-
рендума 31 марта 2011 года был провозгла-
шён  заморским сообществом Франции. На 
острове проживает в основном мусульма-
не – сунниты. Кроме этого, остров являет-
ся первой мусульманской территорий ЕС. 

В отчёте указаны следующие экономиче-
ские и геополитические причины удержа-
ния Францией острова в своём составе: 

«19 из 40 нефтяных бассейнов, найденных 
в 2012 году в Мозамбикском проливе, 
находятся на Коморских островах. Это и 
стало причиной того, что внимание Фран-

ции и других западных стран устремилось 
на эти острова. Одной из главных причин 
стремления Франции удержать остров 
Майотта является пополнение нефтяных 
запасов страны». 

На острове используется валюта ЕС. По-
мимо этого, остров является одним из 
мест, где больше всего произрастает расте-
ние иланг – иланг, которое используется, 
как сырьё при изготовлении косметики и 
парфюма. 

КЛАДБИЩЕ МИГРАНТОВ 

По причине того, что родившиеся на 
острове признаются гражданами Франции, 
с каждым годом растёт число беременных 
женщин, прибывающих из других стран и 
особенно из соседних островов, которые 
стараются родить на острове Майотта. 

Судьба мигрантов, которые пытаются по-
пасть на остров на небольших шлюпках, 
повторяет участь жертв катастрофы в 
Средиземном море.  Ситуация настоль-
ко плачевна, что остров даже называют 
«кладбищем мигрантов».  До 1994 года 
жители Коморских островов могли сво-
бодно посещать своих родственников на 
острове Майотта. Однако после этого года 
начались серьёзные проблемы, связанные с  
применением Францией визового режима.  

В отчёте приводятся слова одного бывшего 
министра, который работал на Коморских 
островах:

«Известно, что французскими солдатами 
было убито более 10 тысяч мусульман из 
Коморских островов, которые пытались 
нелегально проникнуть на остров Майотта. 
Единственное, чего они хотели, это  по-
видаться с семьями и родственниками. 70 
километровое расстояние между островами 
Анжуан  и Майотта подобно кладбищу».  

МАЙОТТА КАК ПРИМЕР ЗАХВАТА КРЫМА 

В отчёте также были уделено внимание на 
другие примеры захватнической полити-
ки некоторых стран, подобно оккупации 
острова Майотта. 

Также в отчёте приведены слова Министра 
иностранных дел России Сергея Лаврова, 
которые он произнёс в 2014 году в  ответ 
на критику крымской политики России: 
«Крым для России означает значительно 
больше, чем Фолклендские острова для 
Великобритании или Коморские острова 
для Франции». Таким образом, он сослался 
на оккупацию Майотта Францией, говоря 
о незаконной политике России относитель-
но Крыма. 

Помимо этого, в отчёте было подчёркнуто, 
что по результатам проведённого Франци-
ей референдума, был нарушен указанный в 
международном праве принцип самоиден-
тификации и суверенитет страны. Вдоба-
вок приводится следующее:

«Отделив остров Майотта от Коморских 
островов, Франция начала использовать 
этот остров как свою колонию в эконо-
мическом, социальном, политическом и 
правовом плане. Эта ситуация противоре-
чит принципу самоидентификации, ука-
занному в Декларации о предоставлении 
независимости колониальным странам и 
народам, разработанной ООН».    

«2012›de Mozambik 
Kanalı›nda bulunan 40 
büyük petrol havzasından 
19›unun Komor Adaları 
sınırları içerisinde kalması, 
başta Fransa olmak üzere 
Batılı ülkelerin gözlerini 
Komorlar›a çevirmesine 
yol açtı. Zira Fransa›nın 
Mayotte Adası›nı elinde 
tutmasının başlıca sebep-
lerinden biri de ülkenin 
petrol rezervleri.»

AB›nin para birimini kul-
lanan ada, kozmetik ürünleri ve özellikle 
parfümün temel ham maddelerinden olan 
ylang ylang bitkisinin en fazla yetiştiği yer-
lerden biri.

GÖÇMEN MEZARLIĞI

Adada doğanlar Fransız vatandaşı kabul 
edildiği için diğer ülkelerden ve özellikle 
çevre adalardan her yıl artan sayıda hamile 
kadın, yasa dışı yollardan Mayotte›a gelerek 
burada doğum yapmaya çalışıyor.

Küçük botlarla adaya geçmeye çalışan göç-
menler, Akdeniz›dekine benzer bir facianın 
kurbanı oluyor. Öyle ki ada, «göçmen me-
zarlığı» olarak adlandırılıyor. 1994›e kadar 
Mayotte Adası›ndaki akrabalarını istedikleri 
zaman ziyaret edebilen Komorlular, bu tarih-
ten sonra Fransa tarafından başlatılan vize 
uygulaması yüzünden ciddi sıkıntılar yaşıyor.

Raporda ayrıca Komor Adaları›ndan eski 
bir bakanın şu sözleri de aktarılıyor:

«Bu karardan sonra Mayotte›a kaçak yollar-
la girmeye çalışan 10 binden fazla Komorlu 
Müslüman’ın Fransız askerlerince öldürül-
düğü bilinmektedir. Oysa ki bu insanların 
tek istedikleri aile ve akrabalarını görmekti. 
Anjouan ve Mayotte arasındaki 70 kilomet-
relik deniz sahası adeta bir mezarlık gibi.»

KIRIM İŞGALİNE MAYOTTE ÖRNEĞİ

Raporda dikkati çekilen bir başka nokta ise 
bazı devletlerin bugünkü işgal politikaları-
na Mayotte›yi örnek göstermesi.

Yine rapora göre, Rusya Dışişleri Bakanı 
Sergey Lavrov, 2014›te Rusya›nın Kırım 
politikasına yapılan eleştirilere cevap verir-
ken «Kırım, Rusya için çok önemlidir; Falk-
land Adaları›nın İngiltere için veya  Komor 
Adaları›nın Fransa için öneminden daha faz-
ladır.» diyerek, Rusya›nın, Kırım konusundaki 
hukuk dışı politikasında, Mayotte›un Fransa 
tarafından işgalini referans gösterdi.

Fransa›nın yapılan referandum sonucunda 
uluslararası hukukta bağlayıcılığı bulunan 
kendi kaderini tayin edebilme ilkesine ay-
kırı olarak bir ülkenin toprak bütünlüğünü 
bozacak şekilde hareket ettiği de vurgula-
nan raporda ayrıca şunlar kaydediliyor:

«Fransa, Mayotte Adası›nı, parçası olduğu 
Komorlar Birliğinden ayrı tutarak ekono-
mik, sosyal, siyasi ve hukuki anlamda sö-
mürgesi olarak kullanmaya başlamıştır. Bu 
durum BM›nin Sömürge Ülkeler ve Halkla-
rın Bağımsızlıklarının Güvence Altına Alın-
masına İlişkin Bildirgesi›nde yer alan kendi 
kaderini tayin hakkına aykırıdır.»

İNSAMER’in hazırladığı «Komorlar 
Birliği» raporunda, Birliği oluşturan ada-

lardan Mayotte›nin 200 yıldır Fransa işgali 
altında olduğuna dikkat çekiliyor

Doğu Afrika›daki adalar ülkesi Komorlar 
Birliğini oluşturan dört adadan biri olan 
Mayotte, yaklaşık 200 yıldır Fransa tarafın-
dan işgal altında tutuluyor.

İnsani ve Sosyal Araştırmalar Merkezi’nce 
(İNSAMER) hazırlanan Komorlar Birliği 
raporunda, Mayotte Adası’nın Birleşmiş 
Milletler (BM) kararına rağmen özgürlüğü-
ne kavuşamadığına dikkati çekiliyor.

Fransa›nın ili statüsündeki, 2014›te «en uzak-
taki bölge» sıfatıyla Avrupa Birliği›ne (AB) 
dahil edilen Mayotte, adada doğanların Fran-
sız vatandaşı kabul edilmesi sebebiyle büyük 
bir insanlık dramına sahne oluyor.

ADANIN TARİHİ

Rapora göre, Fransa›nın 19›uncu yüzyılda 
işgal ettiği Komorlar, 1961›de içişlerinde 
serbestlik kazandığı Fransa›dan 1964›te 
tamamen bağımsızlık istedi. Sömürge kar-
şıtı mücadele sonucunda Fransa, 1974›te 
adaların geleceğiyle ilgili bir referandum 
yapmak zorunda kaldı.

Büyük Komor, Anjouan, Mayotte ve 
Moheli›de halkın yüzde 95›i, 1974›teki 
referandumda bağımsızlık yönünde oy 
kullandı. Beş ay sonra da BM bağımsızlık 
kararını tanıdı. 1975 yılında bağımsızlığı 
tanıyan Fransa bir süre sonra referandu-
mun tekrarını istedi ve 1976›da zorla tek-
rarlanan referandum sonucunda Mayotte 
Adası sakinlerinin yüzde 65›inin Fransız 
idaresinin devamını istediği, diğer ada-
lardaki halkın ise yüzde 95›ten fazlasının 
bağımsızlık talep ettiği açıklandı.

Bu sonuçtan sonra Fransa, 1 Ocak 
1976›dan itibaren Mayotte Adası hariç, 
Komor Adaları›nın bağımsızlığını kabul 
ettiğini açıkladı. 1841’de girdiği Mayotte 
Adası’nı elinde tutmayı başaran Fransa’nın 
bu kararı ise BM, Arap Birliği ve Afrika 
Birliği tarafından tanınmadı.

AB›NİN İLK MÜSLÜMAN TOPRAĞI

Yaklaşık 200 bin kişilik nüfusuyla Mayotte 
Adası, 31 Mart 2011›de başka bir referan-
dumla Fransa›nın denizaşırı ili statüsünü 
aldı. Neredeyse tamamı Sünni Müslüman-
lardan oluşan ada, aynı zamanda AB›nin ilk 
Müslüman toprağı olma özelliğine de sahip.

Fransa›nın adayı elinde tutmasının ekono-
mik ve jeopolitik sebeplerine de değinilen 
raporda, şu ifadelere yer veriliyor:

200 YILDIR FRANSA İŞGALİ 
ALTINDAKİ MÜSLÜMAN TOPRAĞI 
MAYOTTE

МАЙОТТА – МУСУЛЬМАНСКАЯ ЗЕМЛЯ, 
НАХОДЯЩАЯСЯ НА ПРОТЯЖЕНИИ 200 
ЛЕТ ПОД ФРАНЦУЗСКОЙ ОККУПАЦИЕЙ 
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Президент Ильхам Алиев объявил 
2017 год в Азербайджане «Годом 

исламской солидарности».

Президент Алиев подчеркнул на засе-
дании Кабмина значимость 4-х Игр ис-
ламской солидарности, которые будут 
проводиться в этом году в Баку.  

Алиев отметил, что благодаря органи-
зации этих Игр, участники объединят 
свои силы и будут верны своим ре-
лигиозным ценностям, добавив сле-
дующее: «Мы приложим усилия для 
объединения мусульманского мира. 
Самая большая опасность для мусуль-
манского мира кроется в нём самом же.  
Те, кто хочет разделить нас и посеять 
раздор между нами, не должны до-
стигнуть своих целей. Учитывая всё 

это, объявляю 2017 год в Азербайджа-
не «Годом исламской солидарности». 

«НЕ ПРИЕМЛЕМ ОККУПАЦИЮ» 

Президент Алиев также затронул тему 
столкновений между Арменией и Азер-
байджаном и конфликта на Нагорном 
Карабахе.  Он напомнил, что  в апреле 
2016 года азербайджанская армия на-
несла сокрушительный удар по врагу и 
спасла тысячи гектаров территории от 
оккупации. 

Помимо этого, Алиев добавил: «Бле-
стящая победа, которую мы одержали 
в апреле, укрепила наши силы и дала 
понять, что мы не приемлем оккупа-
цию. Мы дадим достойный ответ на 
все провокации.  Если бы не было под-
держки извне, то они бы не выстояли 
против нас и недели, в чём они и сами 
признаются». 

Azerbaycan’da ‘İslami Dayanışma Yılı’ ilan 
ediyorum.” dedi.

“İŞGAL DURUMUNU KABULLENMEYE-
CEĞİZ”

Ermenistan-Azerbaycan çatışması ve Dağ-
lık Karabağ sorunundan da bahseden Ali-
yev, Nisan 2016’da Azerbaycan ordusunun 
düşmana ağır darbe vurduğunu ve binlerle 
hektar araziyi işgalden kurtardığını hatır-
lattı.

Aliyev, “Nisandaki çatışmalarda elde etti-
ğimiz parlak zafer hem bizim gücümüzü 
hem de işgal durumunu hiçbir zaman ka-
bullenmeyeceğimizi ortaya koydu. Bütün 
provokasyonlara gereken yanıtı vereceğiz. 
Dış yardım olmasa onlar bizim karşımızda 
bir hafta bile duramazlar. Bunu kendileri de 
itiraf ediyor.” diye konuştu.

Azerbaycan Cumhurbaşkanı İlham 
Aliyev, 2017 yılını “İslami Dayanışma 

Yılı” ilan etti.

Aliyev, Bakanlar Kurulu toplantısında 
yaptığı konuşmada, Bakü’de bu yıl düzen-
lenecek 4. İslami Dayanışma Oyunlarının 
büyük önem taşıdığını söyledi.

Bu oyunları düzenleyerek güçlerini bir 
daha ortaya koyacaklarını, dini değerlerine 
sadık olduklarını göstereceklerini belir-
ten Aliyev, “İslam dünyasını birleştirmeye 
çalışacağız. İslam dünyası için en büyük 
tehlike de İslam dünyasından geliyor. Bizi 
bölmek isteyenler, aramıza nifak tohumları 
saçmak isteyenler hedeflerine ulaşmama-
lıdır. Tüm bunları dikkate alarak 2017’yi 

Глава Турецкого Красного полумесяца  
Керем Кынык отметил, что они  продол-
жают оказывать помощь сирийцам, ко-
торые были эвакуированы из восточ-
ной части Алеппо, добавив следующее: 
«На данный момент ведутся подготови-
тельные работы для того, чтобы открыть 
в Идлибе и Азезе ещё две клиники, 
подобные тем, что уже были открыты 
в Джераблусе нашим Министерством 
здравоохранения». 

Также Керем Кынык  сказал: «Только 
Турция помогает семьям в сирийских 
лагерях. На данный момент нашим си-
рийским братьям было доставлено 4 300 
фур с гуманитарной помощью, 2 100 из 
которых предоставлены Турецким Кра-
сным полумесяцем. В идлибском  лагере 
проживает  700 000 человек, которые на-
ходятся в очень тяжелых условиях». 

ВЕДУТСЯ РАБОТЫ ПО ЗАЩИТЕ 
ВДОВ И СИРОТ 

Керем Кынык   указал на следующее: 

«Проводятся работы, направленные на 
детей школьного возраста. Мы коорди-
нируем работу НПО в целях обеспечения 
помощи детям школьного возраста, осо-
бенно для защиты и обеспечения образо-
вания сирот. Также строятся новые шко-
лы и детские дома, а вдовам и сиротам 
предоставляется защита.  По причине 
того, что зимы в Сирии суровые и дого-
ворённости о прекращении огня наруша-
ются, осуществлять всё запланированное 
довольно непросто.  Но, несмотря на это, 
мы продолжим  помогать нашим бра-
тьям, которые находятся здесь». 

Türk Kızılay’ı Genel Başkanı Kerem Kı-
nık, Suriye’nin Halep kentinden tahliye 

edilen sivillerin yaralarını sarmak için ça-
lıştıklarını belirterek, “Sağlık Bakanlığımız-
la Cerablus›ta açtığımız hastanenin benzeri 
iki hastaneyi daha İdlib ve Azez›de açmak 
için fizibilite çalışmaları yapılıyor.” dedi.

Suriye›deki kamplarda barınan ailelerin tek 
destekçisinin Türkiye olduğunu vurgulayan 
Kınık, «Şu ana kadar 2 bin 100›ü Kızılay 
tarafından olmak üzere 4 bin 300 tırlık in-
sani yardım, Suriyeli kardeşlerimize ulaştı. 
İdlib’deki kamplarda 700 bin insan barını-
yor. Bu aileler çok ağır şartlarda hayatlarını 
sürdürüyor.» diye konuştu.

Haleplilerin yaralarını 
Türk Kızılay’ı sarıyor
Halep’in doğusundan tahliye edilen 
Suriyeliler için Türk Kızılay’ı, AFAD 
ve sivil toplum kuruluşlarının 
başlattığı yardım seferberliği 
sürdürülüyor.

Турецкий Красный полумесяц 
оказывает помощь жертвам в Алеппо 
Турецкий Красный полумесяц, Управление по природным 
катаклизмам  и чрезвычайным ситуациям Турции  и НПО 
продолжают оказывать помощь сирийцам, которые были 
эвакуированы из восточной части Алеппо. 

DUL VE YETİMLERİN KORUNMASI 
NOKTASINDA ÇALIŞMALAR YÜRÜTÜ-
LÜYOR

Kınık, eğitim çağındaki çocuklara yönelik 
çalışmalar da yürütüldüğünü vurgulayarak, 
şunları kaydetti:

“Eğitim çağına gelen çocukların ve özellik-
le yetimlerin korunması ve onlara eğitim 
desteği sağlaması için farklı sivil toplum 
kuruluşlarının yapacağı yardımlara reh-
berlik ediyoruz. Bölgede yeni okul, yetim-
haneler kurulması ve eşlerini kaybetmiş 
dullar ile yetimlerin korunması noktasında 
çalışmalar yürütüyoruz. Bölgede yapılacak 
yardımlar noktasında, kış şartları Suriye’de 
çok ağır ve yerel çatışmalar, ateşkes ihlal-
leri nedeniyle kolay değil. Biz bu bölgede 
yaşayan kardeşlerimizi açıkta bırakmamaya 
ve onların yaralarını sarmaya devam ede-
ceğiz.”

Azerbaycan’da 2017 yılı “İslami 
Dayanışma Yılı” ilan edildi.

Azerbaycan Cumhurbaşkanı Aliyev, 
“İslam dünyasını birleştirmeye 
çalışacağız. İslam dünyası 
için en büyük tehlike de İslam 
dünyasından geliyor. Bizi bölmek 
isteyenler, aramıza nifak tohumları 
saçmak isteyenler hedeflerine 
ulaşmamalıdır” açıklaması yaptı.

2017 год в Азербайджане объявлен «Годом 
исламской солидарности».
Президент Азербайджана Ильхам 
Алиев: «Мы приложим усилия 
для объединения мусульманского 
мира. Самая большая опасность 
для мусульманского мира 
кроется в нём самом же.  Те, кто 
хочет разделить нас и посеять 
раздор между нами, не должны 
достигнуть своих целей». 
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Fırat Kalkanı Harekatı’nda bugüne kadar 
DEAŞ mensubu 2 bin 705, PKK/PYD 

mensubu 344 terörist etkisiz hale getirildi. 
Harekat kapsamında düzenlenen kara ve 
hava harekatlarında, son bir haftada terör 
örgütü DEAŞ mensubu 223, PKK/PYD 
mensubu 5 terörist etkisiz hale getirildi. 
Güvenlik güçlerince, son bir hafta içinde 
Şırnak, Tunceli, Diyarbakır, Bitlis, Mardin 
ve Ağrı’da düzenlenen operasyonlarda, söz-
de lider kadrosunda yer alanların bulundu-
ğu 6 PKK’lı terörist yakalandı.

Türk Silahlı Kuvvetlerince (TSK), Fırat 
Kalkanı Harekatı’nda bugüne kadar DEAŞ 
mensubu 2 bin 705, PKK/PYD mensubu 
344 teröristin etkisiz hale getirildiği bildi-
rildi.

Genelkurmay Başkanlığından yapılan haf-
talık bilgilendirmede, yurt içinde bölücü 
terör örgütü PKK’ya karşı sürdürülen mü-
cadele ile Fırat Kalkanı Harekatı’na ilişkin 
bilgi verildi.

Buna göre, PKK’lı teröristlerce özellikle 
Şırnak, Tunceli, Diyarbakır, Bitlis, Mardin 
ve Ağrı’da sürekli barınma alanı ve geçiş 
güzergahı olarak kullanılan alanların te-
mizlenmesi ve terör örgütü mensuplarının 
kış tertiplenmesinin kısıtlanması amacıyla 
başlatılan operasyonlar sürüyor.

Şırnak Beytüşşebap, Tunceli’nin Hozat, Bit-
lis Tatvan, Mardin Nusaybin, Diyarbakır 
Dicle bölgelerinde düzenlenen operasyon-
larda, bölücü terör örgütünün sözde lider 
kadrosunda bulunan ve İçişleri Bakanlığı-
nın “Aranan Teröristler Listesi»nde gri kod-
la aranan bir terörist olmak üzere, toplam 6 
terörist etkisiz hale getirildi.

Operasyonlarda, 10 piyade tüfeği, 3 taban-
ca, bir keskin nişancı tüfeği, bir makineli 
tüfek, 16 av tüfeği, çok miktarda değişik 
çap ve cinste mühimmat ile bomba yapı-
mında kullanılan kablo, fünye ve patlayıcı 
madde ele geçirildi. 

В рамках операции «Щит Ефрата» на 
сегодняшний день было обезвреже-

но 2705 членов ИГИЛ и 344 террориста 
– члена РПК/ Демократического союза. 
За последнюю неделю при проведении 
наземных и воздушных операций было 
ликвидировано 223 члена ИГИЛ и 5 тер-
рористов – членов РПК/ Демократиче-
ского союза.  За последнюю неделю при 
проведении операций в Ширнаке, Тун-
джели, Диярбакыре, Битлисе, Мардине 
и Агры силовыми структурами было 
задержано 6 террористов РПК, которые 
согласно сведениям считаются одними 
из лидеров. 

В рамках операции «Щит Ефрата» на се-
годняшний день Вооружёнными силами 

Mağara, sığınak ve depolarda ele geçirilen 
çok miktarda yaşam ve gıda maddesi ile 
örgütsel doküman imha edildi. 
 
Bölücü terör örgütünün en önemli finansal 
kaynaklarından kaçakçılıkla mücadeleye 
yönelik hudut hattında alınan tedbirler so-
nucu 6 bin 560 gram uyuşturucu, 855 bin 
680 paket kaçak sigara ve 4 bin 426 litre 
akaryakıt ele geçirildi

Etkili hudut denetim ve kontrolleri sonucu, 
sınırlardan yasa dışı yollardan geçmeye 
çalışan 5 bin 345 kişi yakalandı.

Bölücü terör örgütünün önemli finansal 
kaynaklarından olan uyuşturucu kaçakçılı-
ğıyla mücadele kapsamında hudut hattında 
alınan tedbirlerle örgütün yasa dışı faaliyet-
leri engellenmeye devam edildi.

Bu kapsamda, hudut bölgelerinde alınan 
tedbirler sonucu, son bir haftada yaklaşık 
5 bin kişi yakalandı. Gözaltına alınanlarla 
birlikte çok miktarda uyuşturucu madde ve 
kaçak malzeme ele geçirildi.

Fırat Kalkanı Harekatı

DEAŞ başta olmak üzere terör örgütlerinin 
oluşturduğu tehdidi bertaraf ederek hudut 
güvenliğini artırmak ve koalisyon güçleri-
ne destek vermek için Suriye’nin kuzeyine 
yönelik 24 Ağustos 2016’da başlatılan Fırat 
Kalkanı Harekatı’nda 172’nci güne gelindi.

Harekat kapsamında, Azez-Cerablus ara-
sında bulunan toplam 229 meskun mahal 
ve bin 910 kilometrekare alan kontrol altı-
na alındı.

9 Aralık tarihinde başlayan El Bab hareka-
tında batıdan ve kuzeyden şehrin dış ma-
hallelerine ulaşıldı. Terör örgütü DEAŞ’ın 
bölgeden temizlenmesine yönelik harekat 
kapsamında, “tecrit harekatı” sürdürülür-
ken, El Bab›ın doğusunda bulunan Bzaghah 
ve Kabbasin yerleşim yerleri kontrol altına 
alındı, batıda Akil Tepesi ve hastane bölge-
sinde kontrol sağlandı.

Турции было обезврежено 2705 членов 
ИГИЛ и 344 террориста – члена РПК/ 
Демократического союза.

На еженедельном заседании Генштаба 
была дана информация относительно 
того, что  было сделано в рамках борьбы 
с сепаратистской организацией РПК и 
операции «Щит Ефрата».  

Согласно данным,  продолжаются опе-
рации, начатые в целях  очистки зани-
маемых террористами РПК территорий 
в Ширнаке, Тунджели, Диярбакыре, 
Битлисе, Мардине и Агры, и предотвра-
щения зимних подготовительных работ 
террористов.

В районе Бейтюшшебап в Ширнаке, 

DEAŞ VE DİĞER TERÖR ÖRGÜTLERİNE KARŞI TÜRKİYE 
TEK BAŞINA MÜCADELE VERİYOR.
Birleşmiş Milletler AB, ABD Ortalıkta Yok Ama Türkiye Tek Başına 
Fırat Kalkan’ında 3 Bin 49 Terörist Etkisiz Hale Getirildi..

DEAŞ için önemli bir «lojistik destek akta-
rım merkezi» durumunda olan Bzaghah›ın 
alınmasıyla teröristlerin ikmal kaynağının 
önemli bir ayağı kesildi. 
 
Kara Kuvvetleri Komutanlığı bünyesindeki 
topçu ve diğer ateş destek vasıtalarıyla atış 
yapılarak ve Hava Kuvvetleri Komutanlı-
ğınca düzenlenen hava taarruzlarıyla son 
bir haftada terör örgütü DEAŞ mensubu 
223, PKK/PYD mensubu 5 terörist olmak 
üzere toplam 228 terörist etkisiz hale geti-
rildi.

Operasyonlarda, 4 cephanelik, 11 bombalı 
araç, 6 komuta merkezi, 351 bina ve 7 tü-
nel imha edildi.

Terör örgütü PKK/PYD unsurlarının 
Afrin›den doğuya, Münbiç›ten batıya doğru 

olabilecek saldırılarını durdurmaya yönelik 
alınan tedbirlerin uygulanmasına hassasi-
yetle devam ediliyor.

Fırat Kalkanı Harekatı›nın başlangıcından 
bugüne 2 bin 288›i ölü olmak üzere toplam 
2 bin 705 DEAŞ mensubu, 322›si ölü olmak 
üzere toplam 344 PKK/PYD mensubu terö-
rist etkisiz hale getirildi. 

TSK unsurlarınca, toplam bin 972 hedef 
imha edildi. 3 bin 750 el yapımı patlayıcı ve 
66 mayın tesirsiz hale getirildi.

Türk Silahlı Kuvvetleri, Fırat Kalkanı ve 
Musul harekatları kapsamında koalisyonun 
gerektirdiği işbirliği ve koordinasyon esas-
larını gözeterek destek faaliyetlerine devam 
ediyor.

ТУРЦИЯ В ОДИНОЧКУ БОРЕТСЯ С ИГИЛ 
И ДРУГИМИ ТЕРРОРИСТИЧЕСКИМИ 
ОРГАНИЗАЦИЯМИ 
От ООН и США нет 
действий, но Турция 
самостоятельно 
обезвредила 3049 
террористов в рамках 
операции «Щит Ефрата»  

в районе Хозат в Тунджели, в районе 
Татван в Битлисе, в районе Нусайбин в 
Мардине, в районе Диджле в Диярба-
кыре было обезврежено 6 террористов, 
которые могут одними из лидеров и 
находятся в списке разыскиваемых МВД 
террористов.

Во время операций было конфисковано: 
10 винтовок, 3 ружья, одна снайперская 
винтовка, один пулемет, 16 охотничьих 
ружей – также и другие боеприпасы в 
большом количеств, провода для изго-
товления бомб, детонаторы и взрывча-
тые вещества.  
В пещерах, убежищах и на складах были 
конфискованы продовольственные про-
дукты и документы организации. 

В результате мер по борьбе с контрабан-
дой финансовых источников сепара-
тисткой террористической организации 
на границе, было конфисковано  6560 
грамм наркотических веществ, 855 680 
пачек сигарет и 4426  литров топлива. 

В результате же контроля и монито-
ринга на границе было задержано 5345 
человек, которые пытались пересечь 
границу нелегальным способом. 

В рамках мер по борьбе с контрабандой 
наркотических веществ – одних из ос-
новных финансовых источников сепара-
тисткой террористической организации, 
на границе продолжаются действия по 
предотвращению незаконных действий.   
В результате на границе было задержано 
5000 человек. Вместе с арестованными 
были конфискованы наркотические ве-
щества и контрабанда.  

Операция «Щит Ефрата» 

Начатая для предотвращения опасно-
сти, исходящей от террористических 
организаций во главе в ИГИЛ, а также 
для повышения безопасности и оказа-
ния поддержки коалиционных сил, 24 
августа 2016 года была начата операция 
«Щит Ефрата», направленная на север 
Сирии, которая длится вот уже 172 дня.

В рамках операции на промежутке меж-
ду Азезом и Джераблусом было взято 

под контроль 229 жилых районов и 
910 000 км2 территории.  

В рамках операции «Эль – Баб», начатой 
9 декабря, были достигнуты внешние 
части города с запада и севера. В ходе 
операции по очистке района от ИГИЛ, 
под контроль были взяты местности 
Бзагхах и Каббасин, холм Акыл Тепеси 
на западе и больница. 

Благодаря взятию Бзагхаха, который 
является центром логистики ИГИЛ, был 
блокирован один из важнейших источ-
ников поставок террористов. 

При поддержке Командования Сухопут-
ных войск  и Командования Военно-воз-
душных сил, за последнюю неделю было 
обезврежено 228 террористов: 223 члена 
ИГИЛ и 5 террористов – членов РПК/ 
Демократического союза. 

В рамках операции было уничтожено: 4 
арсенала, 11 заминированноых автомо-
билей, 6 центров связи, 351 здание и 7 
тоннелей.

Продолжают осуществляться меры по 
предотвращению атак, которые могут 
быть  совершены террористами РПК/ 
Демократического союза  на восток от 
Африны и на запад от Манбиджа. 

В рамках операции было обезврежено 
2705 террористов ИГИЛ, 2288 из кото-
рых были ликвидированы, и 344 терро-
ристов – членов РПК/ Демократического 
союза,  322 из которых были ликвидиро-
ваны.

Вооруженными силами Турции  было 
уничтожено 972 цели и обезврежено 
3750 самодельных взрывчатых веществ 
и 66 мин.

Вооруженные силы Турции продолжают 
оказывать поддержку, соблюдая прин-
ципы координации и коалиционного со-
трудничества в рамках операций «Щит 
Ефрата» и «Мосул».   
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ABD›deki 4 Müslüman eğitim kuruluşu, 
Başkan Donald Trump›ın “İslam karşıtı 

politika ve söylemleri” nedeniyle, “aşırılıkla 
mücadele” amacıyla verilen devlet yardımı-
nı geri çevirdi.

Trump›un politika ve söylemlerine karşı 
olan İslami eğitim kuruluşları, eski Başkan 
Barack Obama döneminde Beyaz Saray›ın 
federal yardım fonlarından «aşırılıkla mü-
cadele» amacıyla Müslüman okullarına ve-
rilen hibeyi reddetmeye başladı.

Kaliforniya›daki özel İslami yüksek lisans 
okulu Bayan Claremont›un 800 bin dolarlık 
hibeyi reddetmesiyle, bu yardımı geri çevi-
ren İslami eğitim kuruluşu sayısı 4›e çıktı.

Los Angeles bölgesindeki en eski ve en 

4 мусульманских образовательных 
организации отказались от гос.

помощи, оказанной в целях «борьбы 
с экстремизмом» по причине 
«антиисламских» высказываний и 
политики Трампа.

Мусульманские образовательные 
организации, которые выступают 
против политики Трампа, начали 
отказываться от грантов, которые 
выделялись во время президентства 
Барака Обамы мусульманским школам  
со стороны федеральных фондов 
Белого дома в целях «борьбы с 
экстремизмом». 

büyük caminin bağlı olduğu Güney Kalifor-
niya İslam Merkezinin Din İşleri Müdürü 
Jihad Turk›un 2011›de kurup başkanlığını 
yaptığı Bayan Claremont, devletten en faz-
la yıllık yardım alan okullar arasında ikinci 
sırada bulunuyordu.

Virginia Potomac Falls›taki «Unity Produc-
tions Vakfı» da daha önce yaptığı açıklama-
da, 396 bin 585 dolarlık aşırılık yanlısı ide-
olojiler ve şiddetle mücadele edecek eğitim 
filmleri yapımına ilişkin hibeyi, «yeni yö-
netiminin getirdiği değişiklikler nedeniyle» 
reddettiğini açıklamıştı.

Michigan eyaletinin Dearborn kentin-
deki «Leaders Advancing and Helping 
Communities» adlı eğitim kuruluşu ise 
«mevcut siyasi iklim» gerekçesiyle 500 bin 

После того, как магистерская школа 
«Леди Клермонт» в Калифорнии 
отказалась от гранта в 800 000 долларов, 
число мусульманских образовательных 
организаций, отвергнувших гос. 
помощь возросло до 4. 

Магистерская школа «Леди Клермонт», 
которая была основана в 2011 году 
и возглавляется Джахадом Турком, 
который является Директором по 
религиозным делам Исламского центра в 
Южной Калифорнии, который относится 
к самой старой и большой мечети в Лос - 
Анджелесе,  стоит на втором месте среди 
учреждений, получавших ежегодную 
помощь от государства. 

Müslüman kuruluşlar Trump’un yardımını reddetti
Müslüman eğitim kuruluşları Trump’ın “İslam karşıtı politika ve söylemleri” nedeniyle, “aşırılıkla mücadele” 
amacıyla verilen devlet yardımını geri çevirdi.

dolarlık hibeyi reddettiğini duyururken, 
Minneapolis›te eğitim alanında faaliyet 
gösteren, Somali asıllıların kurduğu sivil 
toplum kuruluşu Ka Joog benzer gerekçey-
le 500 bin dolarlık hibeyi geri çevirdi.

ABD›de Müslüman eğitim kuruluşlarına 
«aşırılıkla mücadele yardımı», eski Başkan 
Obama›nın birinci döneminin son yılı 
2011›de başlamıştı. Yardım, Beyaz Saray›a 
bağlı ABD İç Güvenlik Bakanlığının Toplum 
Ortaklıkları Bürosu tarafından veriliyordu.

Bu arada, 800 bin doları Trump yöneti-
minden almayı reddeden Bayan Claremont 
okulu için internet sitesi üzerinden, 800 
bin dolar toplanmasını hedefleyen «Bayan›a 
yardım et, Trump›ın $›ına hayır» başlıklı 
yardım kampanyası başlatıldı.

Фонд «Unity Productions» в Потомак 
Фолс, Вирджинии, сделал заявление о 
том, что отказался от гранта в  396 585 
долларов на выпуск фильмов о борьбе 
с насилием и идеологии относительно 
экстремизма, по причине «изменений, 
внесённых новым руководством». 

Фонд «Leaders Advancing and Helping 
Communities» в Мичигане  сделал 
заявление о том, что отказался от 
гранта в 500 000 долларов по причине  
«имеющегося политического климата». 
Фонд «Ka Joog», основанный выходцами 
из Сомали, в Миннеаполисе сделал 
заявление о том, что отказался от гранта 
в  500 000 долларов по схожей причине.

Мусульманские организации отказались от помощи Трампа 
Мусульманские образовательные организации отказались от гос.помощи, оказанной в целях «борьбы 
с экстремизмом» по причине «антиисламских» высказываний и политики Трампа. 

«Помощь в борьбе с экстремизмом» 
начала выделяться мусульманским 
образовательным организациям 
в США   в 2011 году, в последний 
год первого срока президентства 
Барака Обамы.  Помощь выделялась 
Сообществом партнерства 
Министерства национальной 
безопасности США.  

После того, как магистерская школа 
«Леди Клермонт» в Калифорнии 
отказалась от гранта в 800 000 долларов, 
на её сайте началась кампания по сбору 
средств под названием «Помоги Леди 
Клермонт. Нет $ Трампа». 

Стало извест-
но, что премь-
ер – министр 
Ирака Хайдер 
Аль-Абади 
дал указания 
относительно 
принятия мер 
по защите ин-
тересов стра-
ны. 

В письменном 
заявлении Хай-

дера Аль-Абади, опубликованном после 
заседания Совета по нац. безопасности 
при Совмине,   было сказано, что был об-
сужден запрет президента США  Дональ-
да Трампа на въезд граждан Ирака, Ирана, 
Сирии, Судана, Ливии, Сомали и Йемена. 

Также в заявлении отмечено, что было об-
суждено то, как повлияет данный запрет 
на отношения между двумя странами в 
сферах политики, безопасности, торгов-
ли и культуры, учитывая стратегическое 
соглашение, заключенное с США  в 2008 
году. 

В  заявлении премьер – министра Ирака 
Хайдера Аль-Абади указано, что он дал 
указания относительно принятия мер по 
защите интересов страны, но не сказано, 
что именно  требуется. 

В письменном заявлении  посольства 
США в Багдаде появилась информация о 

том, что граждане Ирака, визы которых 
не аннулированы, могут посетить США. 

Указ президента США Трампа «О защите 
страны от въезда иностранных террори-
стов» был подписан на прошлой неделе 
и стал самым резонансным решением 
за первые дни работы новой админи-
страции. Документ приостановил прием 
беженцев из Сирии - на неопределенный 
срок. Также был запрещен въезд гражда-
нам стран, вызывающих «особую озабо-
ченность». Это семь стран с преимущест-
венно мусульманским населением: Сирия, 
Иран, Ирак, Ливия, Сомали, Судан и 
Йемен. 

Указ Трампа вызвал бурю протестов в 
США и по всему миру. Новый президент 
столкнулся с реакцией многих политиче-
ских лидеров из страны и из других стран. 

Судья из Сиэтла Джеймс Робарт при рас-
смотрении иска властей штатов Вашинг-
тон и Миннесота, направленного против 
иммиграционного указа, ввел временный 
запрет на его выполнение. Выданное 
судебное предписание действует в мас-
штабах всей страны. В ответ на это Белый 
дом заявил, что в как можно кратчайшие 
сроки президент Трамп снова попытается 
применить свой указ. 

Минюст подал апелляцию с требованием 
отменить запрет на въезд гражданам этих 
семи стран.

ve Yemen vatandaş-
larına vize verilme-
mesi ve bu ülkelerden 
gelenlerin ülkeye 
alınmaması talimatını 
vermişti. Kararname 
ile ayrıca Suriye’den 
mülteci girişi süresiz 
askıya alınmıştı.

Trump›ın bu kararı 
ülke çapında protes-
tolara yol açmıştı. Yeni başkan bu kara-
rından dolayı içeriden ve dışarıdan pek 
çok siyasi liderin tepkisi ile karşı karşıya 
kalmıştı.

Ülkenin kuzeybatısında yer alan 
Washington eyaletinin Seattle kentinin 
Federal Yargıcı James Robart, vize yasa-
ğının ABD genelinde geçici olarak durdu-
rulmasına karar vermişti. Bunun üzerine 
Beyaz Saray da ABD Adalet Bakanlığı›nın 
«Mümkün olan en kısa sürede» Başkan 
Trump›ın kararnamesini tekrar uygulama-
ya çalışacağını belirten bir açıklama yap-
mıştı.

ABD Adalet Bakanlığı son olarak Federal 
Yargıç Robart›ın yedi ülkeye uygulanan vize 
yasağı ile ilgili kararının iptali için Temyiz 
Mahkemesine başvurmuştu.

Irak Başbakanı Haydar el-İbadi’nin, ülke-
nin çıkarlarının korunması için birtakım 

tedbirlerin alınması talimatı verdiği bildi-
rildi.

İbadi başkanlığında toplanan Bakanlar Ku-
rulu Ulusal Güvenlik Konseyi toplantısının 
ardından yayımlanan yazılı açıklamada, 
toplantıda ABD Başkanı Donald Trump›ın 
Irak, İran, Suriye, Sudan, Libya, Somali 
ve Yemen vatandaşlarına getirdiği vize ve 
ülkeye giriş yasağının ele alındığı belirtildi.

Açıklamada, toplantıda ABD ile 2008 yılın-
da imzalanan Stratejik Çerçeve Anlaşması 
temelinde, ABD yönetiminin aldığı bu 
kararın iki ülke arasındaki siyasi, güvenlik, 
ticari ve kültürel ilişkiler üzerindeki etkisi-
nin görüşüldüğü kaydedildi.

Irak Başbakanı İbadi’nin, ülkenin çıkarla-
rının korunması için birtakım tedbirlerin 
alınması talimatı verdiği ifade edilen açık-
lamada, ne tür tedbirlerin talep edildiğine 
dair bilgi verilmedi. 

Bu arada ABD›nin Bağdat Büyükelçiliği 
tarafından yapılan yazılı açıklamada da 
vizesi iptal edilmeyen Irak vatandaşla-
rının, ABD›ye seyahat edebileceği belir-
tildi.

Trump geçen hafta imzaladığı kararname 
ile Irak, İran, Suriye, Sudan, Libya, Somali 

İbadi’den ABD’nin yasağına 
karşı tedbir talimatı
İbadi’nin, ülkenin çıkarlarının korunması için birtakım 
tedbirlerin alınması talimatı verdiği öğrenildi.

Хайдер Аль-Абади приказал принять 
соответствующие меры в ответ на запрет 
из США
Стало известно, что Хайдер Аль-Абади дал указания 
относительно принятия мер по защите интересов страны. 
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Великобритания 
поддерживает 
политику двух 
государств в 
Палестине 
Премьер-министр 
Великобритании Тереза 
Мэй подтверждает, что 
«Соединённое Королевство 
поддерживает единственный 
путь к установлению прочного 
мира на Ближнем Востоке — 
политику двух государств».

Премьер-министр Великобритании 
Тереза Мэй подтверждает, что 

«единственный путь к установлению 
прочного мира на Ближнем Востоке 
— это (политика) двух государств 
независимого Израиля и независимой 
Палестины».

Выступая на заседании в Палате общин, 
которое проходит каждую неделю, 
Мэй ответила на вопросы депутатов 
относительно повестки дня. 

Депутат от Партии консерваторов Эрик 
Пиклз спросил у Мэй относительно того, 
не было ли сделано давления на соседа 
Израиля для начала переговоров лицом 
к лицу с уполномоченными лицами 
Палестины во время встречи с премьер 
–министром Израиля Биньямином 
Нетаньяху в начале недели в Лондоне. 

Мэй ответила: «Единственный путь 
к установлению прочного мира на 
Ближнем Востоке — это (политика) двух 
государств независимого Израиля и 
независимой Палестины».

Мэй напомнила, что многие страны 
предпринимают попытки для 
достижения соглашения на Ближнем 
Востоке. «Но решение о  переговорах 
лицом к лицу и развитии процесса 
принадлежит только сторонам – 
участникам». 

В понедельник Нетаньяху встретился с 
Терезой Мэй  в Лондоне.  Был обсужден  
вопрос о развитии сотрудничества 
между странами и торговли. Также 
были затронуты темы регионального 
характера: Иран и ситуация на Ближнем 
Востоке.  

Вчера же в своём заявлении 
правительство Великобритании 
осуждало одобрение Кнессета 
законопроекта о легализации еврейских 
поселений на Западном берегу реки 
Иордан.

Отношения между Великобританией 
и Израилем натянулись, потому что 
Великобритания голосовала «за» 
резолюцию Совета безопасности ООН 
по еврейским поселениям в Палестине, 
которая вызвала резкую реакцию в 
Израиле.

İngiltere Filistin’de 
iki devletli 

çözümden yana
İngiltere Başbakanı May, 

«Birleşik Krallık olarak bölgede 
iki devletli çözüme inanıyoruz» 

dedi.

İ ngiltere Başbakanı Theresa May, 
Ortadoğu barış sürecine ilişkin ülke-

sinin iki devletli çözüme inandığını be-
lirterek, «İki devletli çözüm, yaşanabilir 

bir Filistin devleti ile güvenli bir İsrail 
anlamına geliyor.” dedi.

May, İngiliz Parlamentosu›nun alt 
kanadı Avam Kamarası›nda her hafta 

düzenlenen «Başbakan›a Sorular» otu-
rumunda, milletvekillerinin gündeme 

ilişkin sorularını yanıtladı.

İktidardaki Muhafazakar Parti›nin mil-
letvekili Sir Eric Pickles, May›e, «Hafta 

başında Londra›da İsrail Başbakanı 
Binyamin Netanyahu ile görüşmesinde, 

Filistinli yetkililerle yüz yüze müzake-
reye başlaması için İsrailli mevkidaşına 

baskı yapıp yapmadığını» sordu.

«Birleşik Krallık olarak bölgede iki 
devletli çözüme inanıyoruz.» ifadesini 

kullanan May, «İki devletli çözüm, yaşa-
yabilir bir Filistin devleti ile güvenli bir 
İsrail anlamına geliyor.» diye konuştu.

Ortadoğu›da bir anlaşma sağlanmasına 
yönelik pek çok ülkenin gayret sarfet-

tiğini hatırlatan May, «Ancak yüz yüze 
müzakere ve süreci ileriye taşıma, en 

nihayetinde taraflara kalmıştır.» dedi.

Netanyahu, pazartesi günü Londra›da 
May ile bir araya gelmişti. İkili görüş-

mede ticari konular başta olmak üzere 
iki ülke arasındaki ilişkiler, Ortadoğu 

sorunu, İsrail›in bölgesindeki gelişmeler 
ile İran konusu ele alınmıştı.

İngiliz hükümetinden dün yapılan 
açıklamada ise Batı Şeria’daki Yahudi 
yerleşim birimlerini meşrulaştıracak 

yasa tasarısının İsrail Meclisi (Knesset) 
tarafından onaylanması kınanmıştı.

İngiltere ile İsrail arasındaki ilişkiler, 
son dönemde İngiltere’nin Birleşmiş 

Milletler Güvenlik Konseyinde (BMGK) 
İsrail’in yasa dışı yerleşim yerleriyle ilgi-
li kınama kararına verdiği destek nede-

niyle gerilmişti.

Birleşmiş Milletler (BM), yaklaşık iki 
yıllık savaşın ardından açlık tehdidi 

altında bulunan Yemen’de 12 milyon 
kişinin acil insani ihtiyaçlarının karşıla-
nabilmesi için 2,1 milyar dolarlık yardım 
çağrısında bulundu.

BM İnsani İşlerden Sorumlu Genel 
Sekreter Yardımcısı ve Acil Durumlar 
Koordinatörü Stephen O’Brien, BM Ce-
nevre Ofisi’nde düzenlediği basın top-
lantısında, uluslararası destek olmaması 
durumunda milyonlarca Yemenlinin bu 
yıl içinde açlık tehlikesiyle karşı karşıya 
kalacağını söyledi.

O’Brien, Yemen’in dünyada en büyük 
gıda krizi yaşanan ülkelerden biri ol-
duğunu belirterek, “7,3 milyon kişi bir 
sonraki yemeğinin nereden geleceğini 
bilmiyor. Ciddi bir adım atılmadığı tak-
dirde 2017’de açlık gerçek bir olasılık.” 
dedi.

“YEMEN’DEKİ DURUM FELAKET”

BM Yemen İnsani Yardım Koordinatö-

rü Jamie McGoldrick de dünyadaki en 

büyük gıda sıkıntısının Yemen’de yaşan-

dığını belirterek, “Yemen’deki durum 

felaket ve hızla kötüye gidiyor.” değer-

lendirmesinde bulundu.

McGoldrick, ülkedeki 2,1 milyonu çocuk 

yaklaşık 3,3 milyon kişinin vahim dü-

zeyde yetersiz beslendiğini belirtti.

BM İnsani İşler Koordinasyon Ofisi’ne 

göre, Yemen nüfusunun üçte ikisini 

oluşturan 18,8 milyon kişi insani yardı-

ma ihtiyaç duyuyor. Ülkede 2015 Mart 

ayında patlak veren savaşın şiddetli şe-

kilde vurduğu yaklaşık 10 milyon kişi de 

acil gıda, su, tıbbi destek ve korunmaya 

ihtiyaç duyuyor.

ООН призвала выделить около 
2 млрд 100 млн долларов для 

оказания помощи 12 миллионам че-
ловек в Йемене, где  два года воору-
жённого конфликта поставили страну 
на грань массового голода.

Заместитель Генерального секретаря 
ООН по гуманитарным вопросам 
Стивен О‘Брайен выступил на пресс 
– конференции  в Женеве, сказав, что, 
если  международное сообщество  не 
окажет поддержку, то миллионы жи-
телей Йемена в этом году окажутся на 
грани массового голода. 

Стивен О‘Брайен: “Йемен это одна 
из самых плохо обеспеченных про-
довольствием стран мира. Огромное 
число людей, 7 млн 300 тысяч, не 
знают, где и чем они будут питаться 
в следующий раз. Если мы не примем 
срочных мер помимо тех, что уже 
предпринимаются, в 2017 г. там впол-
не может разразиться голод”.

КАТАСТРОФА В ЙЕМЕНЕ 

Выступая в Женеве, Координатор 
гуманитарной помощи ООН в Йемене 
Джейми МакГолдрик рассказал о  том, 
что в Йемене самая плачевная продо-
вольственная ситуация, сказав: «Ка-
тастрофическая ситуация  в Йемене 
ухудшается с большой скоростью». 

МакГолдрик  отметил, что около 3 млн 
300 тысяч человек в Йемене, 2 млн 100 
тысяч из которых дети, постоянно 
недоедают. 

Согласно данным Управления по ко-
ординации гуманитарной помощи 
ООН, 18 млн 800 тысяч человек, что 
составляет две трети населения Йеме-
на, нуждаются в гуманитарной помо-
щи.  Помимо этого, 10 млн жителей, 
по которым в марте 2015 года ударила 
внезапно возникшая война, испыты-
вают нужду в продовольствии, меди-
каментах и защите. 

BM’den Yemen için yardım çağrısı
BM, açlık tehdidi altındaki Yemen’de 12 milyon kişiye insani 
destek amacıyla, 2,1 milyar dolarlık yardım çağrısında bulundu.

Призыв ООН об оказании помощи 
Йемену 

ООН призвала выделить около 2 млрд 100 млн долларов для 
оказания помощи 12 миллионам человек в Йемене, которые 
находятся под угрозой массового голода. 
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lı olarak, belediyelerin ihtiyaç duyacağı, 
tüm mühendislik konularında hizmet 
vermektedir.  
Faaliyet alanlarımız; 
*İçmesuyu şebeke

*İsale hatları

*Kanalizasyon şebekesi

*Drenaj

*Deniz deşarjı

*Atıksu arıtma

*Temizsu arıtma

*İdari bina

*Trafo binaları

*Enerji nakil hattı

*Terfi merkezi

*Su deposu

*Çevre tanzim

*Çevre etki değerlendirme (ÇED) raporu 
hazırlanması

*Çevresel etüd çalışmaları

*Havza yönetimi

*Baraj planlama

*İçmesuyu  master planı

Taraflar görüşme sonrası ileri tarihte 
Kırgızistan’a gitme kararı alarak, günün 
anısına Kırgızistan- Türkiye fahri konso-
losu Dr. Mustafa Kurt, AVES proje inşaat 
mühendislik ve müşavirlik şirket başkanı 
Adnan Karaduman’a, Kırgızistan’ın milli 
kıyafeti olan kapan ve çapan hediye etti.

gelişmeleri takip ederek, 
*Bütün çalışmaların aktif katılımı ile tüm 
kaynakların en verimli şekilde kullanıl-
masını sağlayarak, 
*Kalite yönetim sisteminin şartlarına 
uyma ve etkinliğin sürekli iyileştirilmesi-
ni taahhüt eder.

Bizim İçin İnsan Çok Kutsal, Tüm Canlı-
lar Bizler İçin Önem Arz Eder. Bu Sebeple 
Çevre Politikamıza Bakıldığında Ne Ka-
dar Çevreci Olduğumuz da Anlaşılır..

*Kirliliği azaltan ve enerji verimini arttı-
ran bir çevresel sorumluluk içinde proje-
lerin hazırlanması, 
* İşimizin çevresel boyutlarının belir-
lenmesi ve anlaşılması, gelişim için he-
deflerin belirlenmesi ve tüm personelin 
ilgili çevre yönetim teknikleri hakkında 
eğitilmesi, 
*İşimizin ISO 14001 sistemine uygun bir 
şekilde yönetilmesi ve geliştirilmesi, 
*Çevre  yönetim sistemine düzenli olarak 
incelemeler yapılması ve geliştirilmesi 
için sürekli çalışılması,

*Uygulanabilir çevre kanun ve yönetme-
likleriyle uyumlu olunması, gerektiğinde 
etki azaltıcı önlemlerin alınması,

*Çevre ve insan sağlığını korumak için 
idari yönetim irtibata geçilmesi ve işimiz-
le ilgili çevresel bilgilerin bildirilmesi, 
*Ulusal mirasımızın değerli tarihi, kültü-
rel ve doğal varlıklarının korunması ve 
mümkün olduğunca her bir türü ve çeşit-
liliği destekleyen ortamın sağlanması, 
*Yenilenebilir kaynakların kalitesinin 
artırılması ve tükenen kaynakların mak-
simum düzeyde geri dönüşümün sağlan-
ması, 

*Çevre bozmadan, sağlıklı ve  güvenlik 
riski oluşturmadan ve istenmeyen ve 
arzu edilmeyen sonuçlara sebep verme-
den azami düzeyde çevrenin yararlı kulla-
nımına erişilmesi.

AVES Olarak Kardeş Ülkelere Tecrü-
belerimizi ve Hangi Alanlarda Faa-
liyet Yaptığımızı Şöyle Özetleyebili-
rim;

Firmamız, mühendisliğin tüm dallarında, 
plan, projelendirme ve müşavirlik alanın-
da, kamu ve özel sektörün ihtiyaçlarına 
cevap verebilecek konumundadır. Ağırlık-

30’a ulaştırmıştır. Firmamız, ülkemizin 
nitelikli iş gücüne sahip kadroyu bünye-
sinde istihdam etmekten, ayrı bir gurur 
duymaktadır. Şirketimizde istihdam 
edilen teknik kadro, kurucu üyelerin yö-
netiminde, bilgi ve tecrübeye sahip, kendi 
aralarında iyi organize olmuş, hızlı bilgi 
akışı sağlayabilen,  şirket içi ve şirket dışı 
ilişkileri organize edebilen, değerli ele-
manlardan oluşmuştur. Şirketimizin he-
deflerini belirlerken; kadromuzda bulun-
durduğumuz ekip arkadaşlarımızın genç 
ve enerjik olmasını göz önünde tutarak 
her zaman ileriye taşımaktayız. 

Bu gün ise; sürekli gelişim gösteren 
AVES, edinmiş olduğu, bilgi ve deneyimi 
kadrosuna ve müşterilerine aktarmaktan, 
her zaman mutluluk duymaktadır. AVES 
Proje ve İnşaat bu günümüz ve yarınları-
mız için hizmet etmeye devam edecektir.

Misyonumuza Gelince…. 
Bilimin  öncülüğünde, mesleğimizin ge-
reklilikleri çerçevesinde, iş disiplininden 
taviz vermeden, insanlığın evrensel de-
ğerlerine sadık kalarak, insan ve çevreye 
saygıyı asil amaç edinip, sürdürülebilir 
kalkınmayı destekleyerek, sanayileşme-
nin çevreye etkisini minimize etme ideali 
etrafında, işimizde en iyisi olma hedefi-
ne, bilimle çevresel duyarlılığın kesiştiği 
noktadan yaşama bakmanın ve bu bakışı 
meslek olarak üstlenmenin dinmeyen, işe 
başladığımız ilk günkü heyecanımızı ve 
umudumuzu sürekli koruyarak işimizde 
ilerlemek.

Bu amaç doğrultusunda; su, hava, toprak 
gibi doğal varlıkların en iyi şekilde yö-
netilmesi, bunların  kirlenmesine neden 
olan etkenlerin kaynaklarında kontrolü 
ve bertaraf edilmesi, kirlenmenin yol 
açtığı estetik ve ekonomik kayıpların 
önlenerek, tüm canlıların sağlığına ve 
refahına uygun çevre koşullarının oluştu-
rulmasında katkıda bulunmak ve gerek-
tiğinde tüm sorumluluğu omuzlarımızda 
hissederek öncülük etmektir.

Kalite Politikamız, İnanın Tartışıla-
maz Diyebilirim… 
Kalite politikamız müşterilerimizin bek-
lentilerini anlamak, spesifikasyonları ve 
standartları karşılayacak hizmeti sağla-
mak ve müşterilerimizin memnuniyetini 

devam ettirmektir.

Bu  hedeflere ulaşabilmek 
için firmamız; 
* Müşteri isteklerin doğ-
rultusun da mevcut ürün 
yelpazesine kaliteden ödün 
vermeden, yeni ürünler ek-
leyerek, 
*Ürün ve Hizmet kalitesini 
arttırıp müşteri memnuni-
yetini sağlayarak,  
*Sektörümüzdeki yenilik ve 

AVES 2004 yılından beri Proje İnşaat 
Mühendislik ve Müşavirlik Sanayi Ti-

caret  şirket olarak,  ulusal ve uluslararası 
arenada faaliyet yürütmekte olduklarını 
son olarak Azerbaycan’da AVES-TÜRK 
olarak proje ve planlamalarla çalışmaları-
nı gerçekleştirdiklerini dile getirdi..

Adnan Karaduman AVES olarak bi-
rikimlerini anlatırken özellikle Türk 
cumhuriyetlerine tecrübelerini aktar-
mak istediklerini ve fahri konsolos Dr. 
Mustafa Kurt’un öncülük etmesi halinde, 
Kırgızistan’da çalışmak ve bilgi birikimle-
rini aktarmak istediğini ifade etti.

Fahri konsolos Kurt,  ziyaretten duyduğu 
memnuniyeti dile getirirken şöyle dedi; 
bizler fahri konsolos olarak ülkeler ara-
sında kültürel faaliyetleri yürütüyoruz.  
Benim asli görevlerimden biri de Kırgı-
zistan -Türkiye arasında ki karşılıklı tica-
retin geliştirilmesidir. Elbette Türk dün-
yasıyla ve Kırgızistan’la gönül bağlarımız 
dün olduğu gibi bu günde, yarında, hatta 
sonsuza kadar devam edecektir.  Ancak 
kardeş ülkeler arasındaki ticari bağların 
güçlenmesi, akrabalık ilişkilerimizin taç-
lanmasına sebep olacaktır. AVES olarak, 
Kırgızistan’da bulunmanız, oralarda, 
ticaret yapmanızın dışında ata babaları-
mızın torunlarına karşı da bir ahde vefa 
olacaktır. Sizlerin gönül coğrafyamızda iş 
yapma isteğiniz Kırgız kardeşlerimizi ve 
bizleri ziyadesi ile memnun edecektir.

- AVES Proje İnşaat Mühendislik ve 
Müşavirlik Sanayi Ticaret Şirketi Yö-
netim Kurul Başkanı Adnan Karaduman, 
AVES hakkında özetle şöyle bilgileri 
verdi.

AVES Firma Profilimiz… 
Firmamız 2004 yılında, üç mühendisin 
ortak ideal çerçevesinde İstanbul da proje 
hayatına başlamıştır. Firmamız; sektö-
ründe Türkiye’nin sayılı proje firmaların-
dan biri olmayı ve uluslararası arenada 
ülkemizi, en iyi şekilde temsil etmeyi, 
kendisine ideal ve misyon olarak seçmiş-
tir. 

Bu sebeple, altyapısını gelişen teknoloji-
ye, sürekli adapte etmekte ve personelini 
eğitime büyük önem vermektedir. Firma-
mız kurulduğu ilk aylarda üç personelle 
başlamış olup, bugün personel sayısını 

AVES Yönetim Kurul Başkanı Adnan Karaduman, 
Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolosu Dr. Mustafa Kurt’u 
Makamında Ziyaret Etti.
Ziyarette AVES Yönetim Kurul Başkanı Adnan 
Karaduman, şirketlerinin yurt içi ve yurt dışı 
faaliyetlerini Kırgızistan-Türkiye Fahri Konsolosu 
Dr. Mustafa Kurt’a anlattı.
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* эффективное использование ресурсов 
без нанесения вреда экологии. 

Краткое описание сфер компании 
«АВЕС», в которых мы хотели бы поде-
литься опытом с братскими странами и 
предложить свои услуги: 

Компания отвечает всем требованиям 
общественного и частного сектора во 
сферах инженерии, планирования, про-
ектирования и консалтинга. В особен-
ности компания предоставляет услуги 
в сфере инженерии, которые бы могли 
заинтересовать администрации муници-
палитетов.  
Сферы:  
* водопроводы питьевой воды,

* линии передач, 

* канализация, 

* дренажная система, 

* морской водоотвод,

* очистка сточных вод, 

* очистка питьевой воды, 

* административные здания, 

* здания для трансформаторов, 

* линии электропередачи, 

* водосборные установки,

* водохранилища, 

* облагораживание окружающей среды, 

* разработка доклада относительно оцен-
ки влияния на окружающую среду, 

* экологические исследования, 

* управление водоразделами,

* планирование плотин,

* разработка ген.плана по питьевой воде. 

По окончании встречи было принято 
решение посетить Кыргызстан, а Почёт-
ный консул Кыргызстана в Турции Д-р 
Мустафа Курт вручил Председателю Со-
вета правления компании «АВЕС Проже 
Иншаат Мюхендислик ве Мюшавирлик 
Санайи Ширкети»  Аднану Карадуману 
кыргызский национальный головной 
убор  - калпак и чапан. 

ровать причины загрязнения экологии,  
препятствовать эстетические и экономи-
ческие потери по причине загрязнения,  
содействовать созданию благоприятных 
условий для живых существ и со всей 
ответственностью исполнять  всё это.   
 
Безупречная политика качества  
Наша политика заключается в предо-
ставлении качества с соответствии с 
ожиданиями клиентов и стандартами. 

Для этого наша компания предпринима-
ет следующее:  
* расширения ассортимента и добавле-
ние новой продукции без ущерба каче-
ству;  
* повышение качества продукции и услуг 
и удовлетворение потребностей клиен-
тов;   
* следование новинкам и тенденциям в 
секторе;  
* активное использование и эффектив-
ное управление ресурсами;  
* соответствие системы управления ка-
чеством условиям и совершенствование 
процесса работы. 

Человек и фауна стоят для нас на первом 
месте, поэтому мы придерживаемся сле-
дующей политики по охране окружаю-
щей среды: 

* разработка проектов, которые снижают 
уровень загрязнения и повышают энер-
гопроизводительность, 
* экологическая ориентированность 
нашей работы и обучение сотрудников 
методам рационального природопользо-
вания, 
* осуществление работы в соответствии 
со стандартом ISO 14001, 
* постоянный анализ и развитие методов 
рационального природопользования,

* работа в соответствии с законодатель-
ством по охране окружающей среды и 
снижение уровня влияния на экологию, 

* постоянная связь с администрацией 
относительно защиты человеческого здо-
ровья и окружающей среды,  
* сохранение национального наследия, 
истории, культурных и природных цен-
ностей,  
* повышение качества возобновляемых 
ресурсов и обеспечение максимальной 
переработки невозобновляемых,  

году в Стамбуле в качестве совместного 
проекта трёх инженеров. Идеалом и мис-
сией нашей компании является работа в 
качестве одной из немногих проектных 
компаний в Турции и представление 
страны на международной арене.  
 
По этой причине мы придаём большое 
значение развитию инфраструктуры, 
адаптации технологий и обучению пер-
сонала. В первые месяцы работы наш 
штат состоял из трёх человек, а сейчас 
– из 30. Мы гордимся, что в нашей ком-
пании работают квалифицированные 
кадры. Наш коллектив состоит из про-
фессиональных и опытных кадров, кото-
рые слаженно и быстро работают, умеют 
налаживать контакты внутри компании 
и за её пределами. Мы всегда смотрим 
вперёд, определяя наши цели, и поэтому 
выбираем молодые и энергичные кадры. 

На сегодняшний  день компания «АВЕС» 
испытывает радость от того, что  делится 
своим опытом с клиентами. Компания 
«АВЕС»  продолжит свою работу ради 
таких моментов сегодня и завтра.  

Миссия компании 

Миссией нашей компании является 
следующее: сохранять в приоритете  
науку и профессиональные потребно-
сти,  соблюдать дисциплину,  сохранять 
верность универсальным человеческим 
ценностям,  уважать людей и окружаю-
щую среду,  поддерживать постоянное 
развитие,  минимизировать влияние 
промышленности на экологию,  поддер-
живать успех, стараться жить по прин-
ципу сочетания науки и бережного отно-
шения к окружающей среде, обеспечить 
эффективное управления природными 
ресурсами,  контролировать и ликвиди-

Компания существует под названием 
«АВЕС Проже Иншаат Мюхенди-

слик ве Мюшавирлик Санайи Ширкети» 
с 2004 года и реализует работы на вну-
треннем и международном рынке. Также 
компания осуществляет проекты в Азер-
байджане как «АВЕС» -ТЮРК».  

 В ходе информирования о работе ком-
пании «АВЕС»  Аднан Карадуман упомя-
нул, что хотел бы поделиться своим опы-
том с тюркоязычными странами, а также 
работать в Кыргызстане, если Почётный 
консул Д-р Мустафа Курт согласится ока-
зать поддержку.   

Почётный консул Д-р Мустафа Курт по-
благодарил его и сказал следующее: «Мы 
осуществляем культурные мероприятия 
между странами. Нашей основной зада-
чей является укрепление торговых отно-
шений между Кыргызстаном и Турцией. 
Бесспорно, наша связь  с тюркоязычны-
ми странами и с Кыргызстаном будет 
продолжать развиваться в будущем и, 
можно даже сказать, что всегда. Развитие 
же торговых отношений между братски-
ми странами ещё больше укрепит наши 
родственные отношения. Если компания  
«АВЕС» будет находиться и работать в 
Кыргызстане, то, таким образом, кроме 
осуществления торговли, вы выполните 
долг перед потомками своих предков.  
Мы и братский кыргызский народ будем 
очень рады этому».   

- Председатель Совета правления ком-
пании «АВЕС Проже Иншаат Мюхенди-
слик ве Мюшавирлик Санайи Ширкети»  
Аднан Карадуман  , рассказал вкратце о 
компании следующее: 

Профиль компании «АВЕС»:  
Компания начала свою работу в 2004 

Председатель Совета правления компании «АВЕС»  
Аднан Карадуман посетил Почётного консула 
Кыргызстана в Турции Д-ра Мустафу Курта  
Во время своего визита Председатель Совета правления 
компании «АВЕС» Аднан Карадуман разъяснил 
Почётному консулу Кыргызстана в Турции Д-ру Мустафе 
Курту работу компании внутри Турции и за рубежом. 
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Sivil İnisiyatif (ANKARA)-  Keçiören 
Belediye başkanlığı tarafından gerçekle-

şen Türkiye’nin Şangay İşbirliği Örgütü ile 
Yakınlaşması konulu panele ilgi ve katılım 
büyüktü. 

Kırgızistan-Türkiye fahri konsolosu Dr. Mus-
tafa Kurt, Türkiye ve Kırgızistan’ın Avrasya 
ülkeleri için ne kadar çok önemli olduğunun 
altını çizdi.. Kardeş Kırgızistan,  Türkiye’nin 
Şanghay İşbirliği Örgütüne girmesi için çok 
çaba gösterdiğini söyleyen Kurt, Türkiye- Kır-
gızistan ve Avrasya ülkelerini kapsayan görüş 
ve düşüncelerini paylaştı...

Yunus Emre Kültür Merkezi’nde gerçek-
leştirilen panele konuşmacı olarak, Yıldı-
rım Beyazıt Üniversitesi Siyasal Bilgiler 
Fakültesi Dekanı Prof.Dr. Muhsin Kar, 
Necmettin Erbakan Üniversitesi Uluslara-
rası İlişkiler Bölüm Başkanı Prof.Dr. Murat 

Çemrek ve Öğretim Üyesi Doç.Dr. Güner 
Özkan, Orta Asya uzmanı Meryem Hakim 
ile EkoAvrasya Yönetim Kurulu Başkanı 
Hikmet Eren katıldı. Türkiye’nin Şangay 
İşbirliği Örgütü ile yakınlaşması konusu-
nun ele alındığı panele ayrıca Kırgızistan- 
Türkiye Fahri Konsolosu Dr. Mustafa Kurt 
ve Ankara’da bulunan bazı büyükelçiliklerin 
temsilcileri ve öğrenciler de katılanlar ara-
sındaydı.

TÜRKİYE İÇİN BİR DENGE UNSURUDUR

AB ile Şangay İşbirliği Örgütü’nü kıyaslayan 
Hikmet Eren, “Şangay İşbirliği AB’nin net 
bir alternatifi değildir, ama denge unsuru-
dur. Türkiye ihracatının yarısını AB’ye yapı-
yor. Türkiye-AB ilişkileri her zaman devam 
edecektir, fakat Türkiye’nin Asya’daki pa-
zarlara da ihtiyacı var” dedi. Muhsin Kar, 
dünyada bölgeselleşme çabalarının filizini 

Avrupa Kömür Çelik Topluluğu’nun kurul-
masının ateşlediğini belirterek, “1960’lı 
yıllarda gelişmekte olan veya az gelişmiş 
ülkelerde birleşme çabasının olduğunu 
görüyoruz. 60’lardaki dalgadan günümüze 
AB hariç bir başarı öyküsü yoktur. Serbest 
ticaret anlaşmasında ekonomik ferahlık 
için coğrafi yakınlık çok önemlidir” diye 
konuştu.

NATO VE AB’YE KARŞI KURULDU

Şangay İşbirliği Örgütü’nün batıya karşı 
oluşturulan bir blok olduğuna dikkat çeken 
Güner Özkan ise, “Bu örgüt NATO’ya ve 
AB’ye karşı kurulmuştur” dedi. 1996 yı-
lında kurulan Şangay İşbirliği Örgütü’nün 
dünya nüfusunun yarısını teşkil eden bir 
organizasyon olduğunu dile getiren Mer-
yem Hakim de, “Aldığı önlemlerle yüzlerce 
yıldır devam eden sınır anlaşmazlığına 

çözüm getirdi. Bugün Çin’de 200 milyon 
Müslüman vardır. Yani Şangay İşbirliği 
Örgütü içinde ciddi bir Müslüman nüfusu 
bulunmaktadır” ifadelerini kullandı.

BATI’YI VE ABD’Yİ YANIMIZDA BULA-
MADIK

ŞİÖ konusunu Cumhurbaşkanı Recep Tay-
yip Erdoğan’ın 2014 yılından itibaren çeşit-
li vesilelerle gündeme getirdiğini hatırlatan 
Murat Çemrek de, “Gezi olayları meydana 
geldiğinde, 15 Temmuz darbe girişiminde 
millet demokrasiye sahip çıktığında Tür-
kiye batı medeniyetini ve ABD’yi yanında 
göremedi. Mısır’daki darbe sonrası Batı’nın 
ve ABD’nin tutumu ortada. Darbe başarılı 
olursa onlarla, olmazsa sizinle çalışırız 
dediler. Bunun üzerine Türkiye’nin ŞİÖ’ ye 
girmesi konusu daha fazla gündeme gelme-
ye başladı” dedi.

Гражданская  инициатива  (АНКАРА) 
-  На данном заседании обсуждалось 

сближение Турции и ШОС, где приняло 
участие множество участников. 
Почётный консул Кыргызстана в Турции 
Д-р Мустафа Курт, в котором поделился 
своим мнением относительно значимо-
сти Турции и Кыргызстана для евра-
зийских стран; усилий Кыргызстана для 
того, чтобы Турция вошла в ШОС и об-
щего положения сотрудничества между 
Турцией и Кыргызстаном и Евразии. 

На заседании, которое прошло в  куль-
турном центре имени «Юнуса Эмре», в 
качестве докладчиков выступили:  Декан 
Факультета политических наук Универ-
ситета «Йылдырым Бейазыт» Проф.Д-р 
Мухсин Кар, Зав.кафедры Международ-

ных отношений Университета им. Нед-
жеметтина Эрбакана Проф.Д-р  Мурат 
Чемрек и Доц.Д-р Гюнер Озкан, Спе-
циалист по Ценральной Азии Мерьем 
Хаким и Председатель Совета правления 
«ЭкоАврасья» Хикмет Эрен. Также свои 
доклады представили: Почётный консул 
Кыргызстана в Турции Д-р Мустафа 
Курт, который затронул тему сближения 
Турции и ШОС, представители некото-
рых посольств в Анкаре и студенты. 

ЭЛЕМЕНТ РАВНОВЕСИЯ ДЛА ТУР-
ЦИИ 

Хикмет Эрен отметил следующее: «ШОС 
не является прямой альтернативой ЕС, 
но является элементом равновесия для 
Турции. Половина экспорта Турции при-

ходится на долю ЕС. Отношения между 
Турцией и ЕС будут продолжаться всег-
да, но Турция нуждается и в азиатских 
рынках».  Мухсин Кар  же сказал следую-
щее: «Корни регионализации берут своё 
начало в Европейском объедине́ним угля́ 
и ста́ли. В 60 – х годах развитые и раз-
вивающиеся страны объединялись. Но с 
тех пор на сегодняшний день такой успех 
наблюдается только в ЕС. Географиче-
ская близость является очень важной 
для экономической свободы в рамках 
соглашения о свободной торговле».

ПРОТИВ НАТО И ЕС 

Гюнер Озкан же заметил, что ШОС 
была создана, как антизападный блок, 
и отметил следующее: «Данная орга-

низация была создана против НАТО и 
ЕС». Мерьем Хаким же отметила следу-
ющее: «ШОС была создана в 1996 году и 
представляет половину населения мира.  
Благодаря мерам, предпринятым этой 
организацией, был решен пограничный 
спор, который длился столетия. Сегодня 
в Китае проживает 200 миллионов му-
сульман, т.е. в ШОС имеется мусульман-
ское население с внушительной числен-
ностью». 

ЗАПАДА И США НЕ БЫЛО РЯДОМ 

Мурат Чемрек отметил следующее: «На-
чиная с 2014 года, Президент Реджеп 
Тайип Эрдоган всячески упоминал ШОС. 
Во время волнений в Стамбуле по по-
воду парка Гези и попытки переворота 
15 июля Запада и США не было рядом 
с Турцией. Однако, после переворота в 
Египте они присутствовали там. Они 
сказали, что если переворот удастся, то 
мы будем с ними, а если нет – с вами. Та-
ким образом, сближение Турции и ШОС 
стало острой повесткой дня». 

KEÇİÖREN’DE ŞANGAY İŞBİRLİĞİ ÖRGÜTÜ TARTIŞILDI
Şanghay İşbirliği ana temalı panel, Keçiören Belediye Başkanlığı ve Avrasya Ekonomik İlişkiler Platformunun 
ev Sahipliğin de Yunus Emre Kültür Merkezinde gerçekleşti.

В КЕЧИОРЕНЕ ПРОШЛО 
ОБСУЖДЕНИЕ ШОС 
В культурном центре имени «Юнуса Эмре» прошло 
заседание, посвящённое ШОС и  организованное 
Платформой евразийских экономических связей и 
администрацией муниципалитета района Кечиорен. 
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Başkent platformu genel başkanı ve aynı 
zaman da Kırgızistan- Türkiye fahri 

konsolosu Dr. Mustafa Kurt ve platformu 
yönetim kurulu, çevre ve şehircilik bakan 
yardımcısı Mehmet Ceylanı makamın da 
ziyaret etti.

Başkent Platformu genel başkanı Dr. Mus-
tafa Kurt, Başkent platformu genel başkan 
vekili Neslihan Duran ve yönetim üyeleri ile 
birlikte, Çevre ve Şehircilik Bakan Yardımcısı 
Mehmet Ceylanı makamın da ziyaret ederek 
istişarelerde bulundular. 

Bakan Erdem’e Yeni Anayasa ve Başkanlık 
Sistemi taslak raporu, Darbe kitapçığı ve 
Platform faaliyet raporunu sundu.

Genel Başkanı Dr.Mustafa Kurt, Başkent 
platformu ilk baştan beri ‘’Güçlü bir Tür-
kiye için’’ sloganı ile yola çıkmıştır.. Yeni 
anayasa ve başkanlık sistemi hakkında 26 
bin denek üzerinde araştırma yaparak, 
toplumun yeni anayasa hakkındaki görüş,  
düşünce ve beklentilerini tespit ettiklerini, 
vatandaşlardan aldıkları bilgiye dayalı ola-
rak hukukçular nezaretinde hazırladıkları 
taslak raporunu 2012 Ocak ayında TBMM 
teslim ettiklerini,  sonrasında da salon 
toplantıları düzenleyerek STK’ lara bilgi-
lendirme toplantıları yaparak neden evet 
denmesi gerektiğini  söyledi.

Dr. Mustafa Kurt; uluslararası platform 

olarak Türk cumhuriyetlerine ve balkanlara 
öncelik tanıdıklarını ve neden öncelik gös-
terdiklerini de bakan Ceylan’ a anlattı.

Bakan yardımcısı Mehmet Ceylan, ziya-
retten duyduğu memnuniyeti dile getirdi 
ve gelişmiş toplumlarda sivil toplum ör-
gütlerinin önemini anlattı. Yeni anayasa 
ve başkanlık sistemi sürecinde başkent 
platformunun beraberindeki STK’ların kat-
kılarının ve öneminin altını çizen Ceylan, 
özellikle ecdadımızın mirası olan “İnsanı 
Yaşatki, Devlet Yaşasın” anlayışına hizmet 
etmelerinden ötürü başkent platformu aile-
sine teşekkür etti.

Başkent platformunun balkanlarda ve Türk 
cumhuriyetlerindeki faaliyetlerine de atıfta 
bulunan Ceylan, bizler gönül coğrafyamız-
dan hiçbir zaman kopmadık, kopmamızda 
mümkün değil. Başta Cumhurbaşkanımız 
olmak üzere hükümetimizle siz değerli 
STK’ larımızla, iş adamlarımızla birlikte 
Türk cumhuriyetlerindeki,  balkanlardaki,  
kardeşlerimizin gönül dünyalarını yeniden 
inşaa edeceğiz dedi..

Ziyaret sonunda Fahri konsolos Dr. Musta-
fa Kurt,  bakan yardımcısı Mehmet Ceylan’ı 
Kırgızistan’a davet ederek tecrübelerinden 
faydalanmak istediklerini ifade etti ve  Kır-
gız  kalpağı hediye etti.

ÇEVRE VE ŞEHİRCİLİK BAKAN YARDIMCISI 
MEHMET CEYLAN’A BAŞKENT 
PLATFORMU’NDAN ZİYARET

Председатель Столичной Платформы 
и Почётный консул Кыргызстана в 

Турции Д-р Мустафа Курт совершил ви-
зит к Заместителю Министра по охране 
окружающей среды и градостроительст-
ву Мехмету Джейлану. 

Председатель Столичной Платформы 
Д-р Мустафа Курт, Вице – председатель 
Столичной Платформы  Неслихан Дуран  
и члены Совета правления совершили 
визит к Заместителю Министра по охране 
окружающей среды и градостроительству 
Мехмету Джейлану. По окончании перего-
воров Заместителю Министра был пред-
ставлен разработанный Столичной плат-
формой  проспект, посвящённый попытке 
переворота, проект отчёта на тему «Новая 
конституция и президентская система», 
отчёт о работе Платформы и   кыргызский  
национальный  головной убор – калпак. 

Генеральный директор Столичной плат-
формы Др. Мустафа Курт заявил о следу-
ющем:   с самого начала Столичная плат-
форма начала свою работу под лозунгом 
«Во благо сильной Турции»; посредством 
проведения исследований в 26 тысячах 
сообществах относительно новой кон-
ституции и президентской системы было 
выявлено мнение и ожидания народа 
от этого; в январе 2012 года Великому 
народному собранию Турции был предо-
ставлен проект отчёта, который был раз-

работан при участии юристов и с учётом 
мнения народа;  далее были проведены 
собрания с НПО, на которых была пре-
доставлена информация о том, почему 
необходимо согласиться. 

Др. Мустафа Курт сказал о том, что ме-
ждународная платформа, которую он 
предствляет, в первую очередь отдаёт 
предпочтение тюркоязычным республи-
кам и странам Балканского полуострова. 
В связи с этим, он поделился своими 
мыслями относительно этого с Замести-
телем министра Джейланом.  

Заместитель министра Мехмет Джейлан 
выразил свою благодарность за визит и 
разъяснил значимость НПО в развитых 
социумах.  Помимо этого, Заместитель 
министра Джейлан подчеркнул вклад и 
важность Столичной платформы и НПО 
в рамках распространения идей о новой 
конституции и президентской системе, а 
также  выразил свою благодарность кол-
лективу платформы за служение принципу 
«Хочешь процветания государства – со-
здай условия для людей». 

Заместитель министра Мехмет Джейлан  
также упомянул в своей речи меропри-
ятия, которые проводятся Столичной 
платформой в  тюркоязычных республи-
ках и странах Балканского полуострова. 
Далее он сказал: «Мы никогда не отдаля-
лись от родственных нам стран. Это не-
возможно. Мы снова наладим контакты с 
тюркоязычными республиками и страна-
ми Балканского полуострова с помощью 
в первую очередь нашего президента, 
НПО и бизнесменов».  

Также Почётный консул Кыргызстана 
в Турции Д-р Мустафа Курт  пригласил 
Мехмета Джейлана в Кырнызстан и ска-
зал, что будет очень рад, если он поде-
лится своим опытом. 

ВИЗИТ СТОЛИЧНОЙ ПЛАТФОРМЫ К 
ЗАМЕСТИТЕЛЮ МИНИСТРА ПО ОХРАНЕ 
ОКРУЖАЮЩЕЙ СРЕДЫ И ГРАДОСТРОИТЕЛЬСТВУ 
МЕХМЕТУ ДЖЕЙЛАНУ 

Gazetemiz İstanbul- Beylikdüzü ilçe 
temsilciliği görevi  işadamı Hamit 

Aras’a uygun görülmüştür.. 

Başkent platformu bünyesinden doğan, 
Uluslararası Sivil İnisiyatif Gazetesi,  dış 
ülkelerden sonra şimdi de Türkiye de il 
ve ilçelerde temsilcileri vasıtası ile yaygın 
hale getiriliyor.. 

Genel  koordinatör Oktay Çitçi beyefendi 
ile bir araya gelen Hamit Aras,  15 Tem-
muz gününe ve sonrasına dönük, ülkemiz 
ve sivil toplum hakkın da görüşmeler 
yaparak,  Başkent Platformunun çıkarmış 
olduğu “insanı yaşatki, devlet yaşa-
sın” anlayışını ülkemizde ve dünyada ne 
anlama geldiğini anlatan Oktay Çiftçi, 15 
Temmuz darbe kitapçığını Hamit Aras’ a 
taktim etti ve görüşmede o kara günler 
yâd edildi.  

Бизнесмен Хамит Арас, который яв-
ляется представителем нашей газе-

ты в районе Бейликдюзю в Стамбуле дал 
следующие комментарии.  

Международная газета «Гражданская 
инициатива», которая была создана на 
основе Столичной платформы, теперь 
распространяется не только за границей, 
но и в различных провинциях и районах 
Турции благодаря представителям.

Генеральный координатор газеты Октай 
Чифтчи и Хамит Арас провели встре-
чу, в ходе которой обсудили попытку 
переворота 15 июля, время после нёё и 
ситуацию в стране и НПО. Далее Октай 
Чифтчи  разъяснил  значение принципа 
платформы «Хочешь процветания го-
сударства – создай условия для людей»  
и вручил Хамиту Арасу проспект, по-
свяшённый событиям 15 июля.  

Hamit  Aras’ta gazetemize şöyle dedi; 
Türkiye’nin 15 Temmuz ihaneti kara 
bir geceydi. Şükürler olsun ki, milleti-
miz o kara geceyi aydınlattı. Ben körfez 
ülkelerinde iş yapıyorum, yurtdışında 
Türkiye’nin itibarı çok yüksek. Açıkça 
konuşmam gerekirse darbe teşebbüsüy-
le birlikte Türkiye’nin dolayısı ile biz iş 
adamlarının itibarımızın zedeleneceğini 
düşünüyordum. Ancak, Türkiye’nin bü-
yüyen ekonomisiyle, siyasi istikrarıyla, 
sınırlarında teröre karşı ve bölge barışı 
için  askeri hareketiyle körfez ülkelerinde 
Türkiye’nin yıldızının daha da parladığını 
gördüm. İnşallah Türkiye referandumdan 
sonra daha da güçlenerek bölgesel ve kü-
resel aktör olarak dünya barışına ekono-
misiyle,  kültürüyle katkı sağlayacağına 
inanıyorum. Dedi.   

Хамит Арас дал следующие коммен-
тарии: «Измена Турции 15 июля  - это 
чёрный день для нас. Слава Всевышне-
му, что наш народ смог пережить этот 
чёрный день. Я работаю в странах Пер-
сидского залива. За границей авторитет 
Турции очень высок. Если говорить 
откровенно, то я думал, что после этой 
измены вместе с Турцией пострадает и 
авторитет турецких бизнесменов. Од-
нако, я заметил, что авторитет Турции 
возрос ещё сильнее, потому что эконо-
мика страны растёт, есть политическая 
стабильность, на границах ведётся 
борьба с терроризмом, в регионе ведут-
ся военные операции. Я верю  в то, что 
после проведения референдума Турция 
станет ещё сильнее и будет способство-
вать развитию экономики, культуры и 
мира в регионе и в мире».

İş Adamı Hamit  Aras, Türkiye’nin 15 
Temmuz ihaneti,  kara bir geceydi.

Бизнесмен Хамит Арас: «Измена Турции 15 
июля  - это чёрный день для нас». .
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